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                Poseł do Parlamentu Europejskiego 

                Robert Biedroń

                Tak jak Wy, marzę o lepszej Polsce w Europie. O państwie, któremu można zaufać, które nikogo nie zostawia z tyłu. Moje priorytety zawsze powstają we współpracy z Wami - na podstawie wielu miesięcy - czasem łatwych, czasem trudnych, ale zawsze inspirujących - rozmów ze wszystkimi, którzy przyszli na spotkania w miastach i miasteczkach całej Polski.



                    Sprawdź czym zajmuję się w Parlamencie Europejskim.


                
                    Moja działalność
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                O MNIE


                Robert Biedroń


                

                Nazywam się Robert Biedroń, jestem aktywistą, działaczem na rzecz praw człowieka oraz politykiem.
                W 2019 roku założyłem postępową lewicową partię Wiosna i z jej list zostałem wybrany jako poseł do Parlamentu Europejskiego. Wiosna przystąpiła do Postępowego Sojuszu Socjalistów i Demokratów - drugiej co do wielkości grupy politycznej w Parlamencie Europejskim.



                Jesienią tego samego roku połączyliśmy siły z Sojuszem Lewicy Demokratycznej (SLD) oraz Lewicą Razem w wyborach do polskiego parlamentu. Lewica uzyskała wówczas 51 mandatów, stając się trzecią siłą polityczną w Polsce! Dwa lata później w wyniku połączenia Wiosny i SLD powstała Nowa Lewica, w które pełnię funkcję współprzewodniczącego.



                W Parlamencie Europejskim przewodniczę Komisji Praw Kobiet i Równouprawnienia, gdzie walczę o to, by wszystkie Europejki miały takie same prawa. Zasiadam również w Komisji Budżetowej oraz Komisji Spraw Zagranicznych. Do marca 2022 przewodniczyłem delegacji PE ds. stosunków z Białorusią. Dodatkowo zajmuję się działalnością w Intergrupie LGBTI Parlamentu Europejskiego.
                Przed wyjazdem do Brukseli byłem Prezydentem Słupska, gdzie udało mi się wdrożyć szereg innowacyjnych polityk w dziedzinie finansów, wsparcia mieszkańców i ekologii.



                Wcześniej byłem posłem na Sejm VII kadencji, gdzie jako pierwszy gej parlamentarzysta otwarcie mówiłem o swojej orientacji.
                Działanie na rzecz praw człowieka w Polsce i za granicą są i zawsze były jednym z moich priorytetów. Założyłem Instytut Myśli Demokratycznej i stworzyłem Kampanię Przeciw Homofobii. Byłem również delegatem do Zgromadzenia Parlamentarnego Rady Europy, Kongresu Władz Lokalnych i Regionalnych Rady Europy oraz członkiem grupy doradczej ds. płci, przymusowego wysiedlenia i ochrony w Organizacji Narodów Zjednoczonych.



                Uwielbiam sport, czekoladę i podróże. Od ponad 20 lat jestem związany z Krzysztofem Śmiszkiem.
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                          Wspieram samotne matki

                          27.11.2023

                          Na skutek fundamentalistycznych zmian w prawie dokonanych w ostatnich latach przez populistyczną prawicę wiele matek samotnie wychowujących dzieci nie tylko nie może doczekać się na wyegzekwowanie dla dzieci należnych alimentów, ale także musi obawiać się kar za brak "należytych starań" w budowaniu relacji swojego dziecka z drugim rodzicem. Bywa, że podmiotowość i wola samych dzieci jest pomijana.
Prawo musi zostać naprawione, ale zanim to się stanie wspieram matki pismami interwencyjnymi.
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                          Tak dla in vitro!

                          23.11.2023

                          Jedną z pierwszych decyzji rządu PiS było odebranie ludziom w Polsce państwowego wsparcia dla in vitro i szansy na rodzicielstwo. Jako nowa demokratyczna i na serio prorodzinna władza my Polkom i Polakom ten program przywracamy.
Jako Lewica od lat walczyliśmy o refundację in vitro. Nasi samorządowcy z całej Polski zapewniali ją na poziomach lokalnych, ze wzruszeniem obserwuję więc, jak wraz z końcem PiS temat finansowania in vitro na nowo  powraca do debaty publicznej oraz ław sejmowych – dzisiaj głośniejszy niż kiedykolwiek.
TAK dla in vitro! Bo każda para ma prawo do szczęścia i prawo do zostania rodzicami. 
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                          Świętujemy niepodległość!

                          11.11.2023

                          Dziś świętujemy niepodległość Polski! To wyjątkowy dzień, który powinien nas wszystkich jednoczyć, niezależnie od naszych przekonań politycznych czy światopoglądowych. Polska jest naszym wspólnym dobrem, które musimy pielęgnować i chronić! 
Szczególnie w kontekście wczorajszego podpisania umowy koalicyjnej - to wyjątkowy dzień. Już niedługo, z nowym demokratycznym rządem, Polska ma szansę być wolna i prawdziwie niepodległa! 🇵🇱
To właśnie w dniu 11 listopada 1918 roku Polacy i Polki, niezależnie od swoich różnic, stanęli razem, by wskrzesić nasze państwo i przywrócić mu wolność. To wielkie osiągnięcie jest zasługą wszystkich, którzy walczyli o niepodległość, niezależnie od poglądów politycznych.
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                          Podpisaliśmy deklarację o współpracy we wspólnym demokratycznym rządzie

                          10.11.2023

                          15 października wygrała Polska. Dziś, 10 listopada, wygrała współpraca. 🤝
4 ugrupowania demokratyczne: Lewica, Platforma Obywatelska, Polskie Stronnictwo Ludowe i Polska 2050 podpisały dziś deklarację o współpracy we wspólnym demokratycznym rządzie. 
Dziękujemy wszystkim wyborczyniom i wyborcom, którzy w nas uwierzyli. To wielki zaszczyt, ale i wielka odpowiedzialność.  Dziękujemy za Waszą wiarę i determinację w dniu wyborów. Bez Was nie byłoby to możliwe!✊
Wspólnie sprawimy, że Polska stanie się krajem, w którym każdy będzie czuł się jak u siebie. Bez wyjątku. 
Jako jeden z liderów Lewicy chcę podkreślić, że w demokratycznym rządzie będziemy tworzyli zmianę między innymi w zakresie praw kobiet, świeckiego państwa, równości, klimatu i środowiska, pracy oraz mieszkalnictwa. Będziemy strażnikami Waszych wartości. 

                      

                  

                  
                  
                      
                          [image: ]
                      

                      
                          I znów mam gości w PE:)

                          09.11.2023

                          Wczoraj miałem okazję gościć w Parlamencie Europejskim grupę młodych, zdolnych i ciekawych Europy studentów z Uniwersytet Warszawski zrzeszonych w Koło Instytucji Międzynarodowych UW. 
To właśnie tacy ludzie jak Wy, mają szansę zmienić oblicze polityki europejskiej! Powodzenia! 
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                          Jak co roku biorę udział w kampanii #Movember

                          06.11.2023

                          W ramach kampanii #Movember, chcę przypomnieć o ważności regularnych badań Waszych... jąder! 
Badania te są kluczowe w wykrywaniu ewentualnych problemów i chorób, które mogą dotyczyć naszego układu rozrodczego. Wczesna diagnoza może zrobić ogromną różnicę w skuteczności leczenia. Pamiętajmy, że dbanie o swoje zdrowie to przejaw troski o siebie i swoich bliskich. Razem możemy raz na zawsze zmienić oblicze męskiej opieki zdrowotnej. Przez cały listopad zapuszczajmy więc wąsy, aby zmienić świadomość w tej sprawie! 
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                          Ku Międzynarodowej Konwencji dotyczącej praw osób LGBT+! 

                          30.10.2023

                          Dziś moje serce bije z niezwykłą determinacją, by stanąć w obronie czegoś, co powinno być fundamentalnym prawem dla CAŁEJ ludzkości: praw naszej rodziny LGBT+ na całym świecie.
Z dumą prezentuję Wam broszurę, która ma na celu uzmysłowienie społeczności międzynarodowej potrzebę stworzenia Międzynarodowej Konwencji dotyczącej praw osób LGBT+!
 Napisałem ją wspólnie ze naukowcami, NGOsami, i posłami i posłankami do Parlamentu Europejskiego z różnych grup politycznych - ponad podziałami! To m. in.: Kampania Przeciw Homofobii, Krzysztof Śmiszek, Marc ANGEL, Malin Björk, Karen Melchior, Frances Fitzgerald, Marcel Kolaja, Assita Kanko.
Każda osoba, niezależnie od tego, kogo kocha lub jak się identyfikuje, zasługuje na ten sam szacunek, godność i szanse. Nikt nie powinien doświadczać dyskryminacji, przemocy ani nienawiści tylko dlatego, że jest po prostu sobą.
Ta broszura będzie więc symbolem nadziei, obietnicą dla naszej społeczności LGBT+, potwierdzającą, że jesteśmy cenieni, ukochani i, wkrótce - chronieni gdzie tylko to możliwe.

                      

                  

                  
                  
                      
                          [image: ]
                      

                      
                          Deklarujemy gotowość utworzenia rządu

                          25.10.2023

                          Jako Lewica spotkaliśmy się dziś z Prezydentem RP i zadeklarowaliśmy gotowość do utworzenia demokratycznego rządu z Donaldem Tuskiem jako przyszłym premierem.
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                          Przestawiamy zwrotnicę w Polsce!

                          15.10.2023

                          8,61 proc. - taki wynik otrzymała w wyborach parlamentarnych Lewica, ale przede wszystkim jako wszystkie demokratyczne formacje opozycyjne odsunęliśmy populistyczną prawicę decyzją Polek i Polaków od władzy. 
PiS po latach nieudolnych rządów idzie na emeryturę. 
A przed Polską otwiera się perspektywa naprawy praworządności i wzmocnienia nadwątlonej pozycji w UE!
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                          Światowy Dzień Zwierząt!

                          04.10.2023

                          Adoptując jednego psa nie zmienicie całego świata, ale zmienicie cały świat jednego psa.
#ŚwiatowyDzieńZwierząt #NieKupujAdoptuj
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                          Równość małżeńska dla wszystkich!

                          28.09.2023

                          Udzieliłem setek ślubów jako prezydent Słupska, ale pierwszy raz stanąłem po drugiej stronie. Po 23 latach w związku. To piękne uczucie, którym trzeba się dzielić. 
Dlatego powinniśmy zrobić wszystko, żeby dwie dorosłe osoby mogły doświadczyć ślubu gdy chcą - nie tylko w teatrze. Bo miłość to miłość! ❤️🏳️🌈
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                          Wspaniała wizyta w PE

                          13.09.2023

                          Miałem dziś przyjemność gościć w Parlamencie Europejskim członków i członkinie Nowej Lewicy w Kujawsko-Pomorskim i Wielkopolsce oraz uczniów i uczennice I LO w Olsztynie.
Dziękuję Wam za dziś!
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                          Ruszamy z kampanią!

                          2.09.2023

                          Zatrzymamy brunatną koalicje PiSu i Konfederacji!

Dzisiejsza Konwencja to dopiero początek naszej kampanii. Śledźcie nasze profile, bo będzie się działo! 

Z sercem po lewej stronie. Wygramy to!
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                          Po raz kolejny dziękuję Wam za zaufanie!

                          31.08.2023

                          To zaszczyt wiedzieć, że ufacie mi coraz bardziej. Z tym zaszczytem wiąże się oczywiście odpowiedzialność. Kroczę więc dalej i walczę o nasze Lewicowe sprawy! Jestem wzruszony, dziękuję Wam raz jeszcze! 
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                           Prezentacja jedynek Lewicy do Sejmu i Senatu

                          29.08.2023

                          Dziś odsłoniliśmy naszą pełną ekipę! Wspólnie przepędzimy PiS i wpuścimy do polityki świeże powietrze! 
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                          Campus Polska Przyszłości

                          27.08.2023

                          Dzisiaj na Campus Polska Przyszłości rozmawialiśmy o tym jak powinna wyglądać przyszłość. Entuzjazm młodych ludzi do zmieniania kraju na lepsze jest gigantyczny i godny podziwu! Wiele się od Was nauczyłem. Jestem wzruszony i jeszcze bardziej zdeterminowany, by walczyć o nasze wartości. Dziękuję wszystkim, którzy tam byli! Nieziemskie przeżycie :)
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                          Wiec w Częstochowie

                          26.08.2023

                          Kochane, kochani! Pięknie dziękuję Wam za tak liczne przybycie na wiec Lewicy. To były niezapomniane emocje! Daliście nam jeszcze więcej siły, by walczyć z PiSem i Konfederacją. Do boju! Zapraszam do obejrzenia tego wspaniałego wydarzenia: https://www.facebook.com/RobertBiedron/videos/825236415621682
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                          Podsumowujemy naszą pracę

                          19.08.2023

                          Dziś odbyła się wielka Konwencja Klubu Lewicy - "4 lata Lewicy w Sejmie". To dobry czas podsumowań, ale także moment, by lepiej zrozumieć jak ważne będą nadchodzące wybory - to będą wybory cywilizacyjne. Zapraszam do obejrzenia całej konwencji: 
https://www.facebook.com/RobertBiedron/videos/825236415621682
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                          Interweniuję w sprawie wypożyczalni sprzętu dla osób z niepełnosprawnościami

                          18.08.2023

                          Skierowałem oficjalne pismo do Pełnomocnika Rządu ds. Osób Niepełnosprawnych w związku z faktem, iż mimo tego, że w ubiegłym roku Rządowa Agencja Rezerw Strategicznych wydała 200 mln zł na zakup sprzętu do wypożyczalni dla osób z niepełnosprawnościami, rzeczonej wypożyczalni wciąż nie otwarto. 
Organizacje osób z niepełnosprawnościami od dawna postulowały o utworzenie sieci wypożyczalni sprzętu, na który ludzi nie stać nawet po dofinansowaniu przez Państwowy Fundusz Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych.
Według EKSMOoN (Elektroniczny Krajowy System Monitorowania i Orzekania o Niepełnosprawności), orzeczenie o niepełnosprawności ze stopniem lekkim posiada 645 615 osób, ze stopniem umiarkowanym 1 422 959 oraz ze stopniem znacznym 981 566 osób.
Pełnomocnik Rządu ds. Osób Niepełnosprawnych ma obowiązek sprawować merytoryczny nadzór nad wykonywaniem zadań wynikających z ustawy z dnia 27 sierpnia 1997 r. o rehabilitacji zawodowej i społecznej oraz zatrudnianiu osób niepełnosprawnych; w tym nadzór nad opracowywaniem projektów programów rządowych dotyczących rozwiązywania problemów osób z niepełnosprawnościami.
W związku z powyższym poprosiłem o pilne odpowiedzi na następujące pytania:
1. Kiedy rząd bądź Agencja Rezerw Strategicznych zamierza uruchomić wypożyczalnię dla
osób z niepełnosprawnościami?
2. Jakie są prawne podstawy decyzji, by zakupy sprzętu do wypożyczalni były tajne?
3. Czy projekt był konsultowany z ekspertami?
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                          Podpisaliśmy Pakt Senacki!

                          17.08.2023

                          Pakt Senacki oficjalnie podpisany‼️

Jesteśmy gotowi do tych wyborów. Jesteśmy gotowi, aby stanąć twarzą w twarz z PiS-em. Jesteśmy gotowi, by z nimi wygrać! 
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                          Zarejestrowaliśmy Komitet Wyborczy!

                          10.08.2023

                          Komitet Wyborczy Nowa Lewica przed chwilą został zarejestrowany przez PKW. Do boju Lewico! Dla Polski i zmiany...
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                          Lewica słucha Was wszystkich

                          5.08.2023

                          Dziś w Świnoujściu odbyło się wspaniałe spotkanie otwarte, podczas którego prowadziliśmy dialog z uczestniczkami i uczestnikami. Wysłuchaliśmy Wasze postulaty i wszystkie przyjąłem do serca. Tylko wspólnie możemy zmienić Polskę na lepszą! 
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                          Dziękuję za zaufanie!

                          2.08.2023

                          Właśnie się dowiedziałem, że w Rankingu Zaufania Osób Publicznych jestem na 5. miejscu! To zaszczyt i odpowiedzialność, dziękuję Wam bardzo! Działam dalej...
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                          Konwencja Lewicy - Świeckie Państwo

                          29.07.2023

                          Dziś Lewica głośno powtarza to, co mówimy od dawna - najwyższy czas skończyć z sojuszem tronu i ołtarza!!! Dziękujemy za Wasze wsparcie! 
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                          Interweniuję w sprawie Rządowego Funduszu Odnowy Zabytków

                          18.07.2023

                          Zwróciłem się do Ministra Kultury i Dziedzictwa Narodowego w sprawie przyznanymi przez niego dotacjami w ramach Rządowego Funduszu Odbudowy Zabytków, ponieważ selekcja zabytków objętych wsparciem finansowym jawnie faworyzuje obiekty sakralne.
Dla przykładu - na Mazowszu, gdzie kwotą ponad 260 mln zł dofinansowano ponad 400 projektów, aż dwie trzecie z nich to remonty kościołów, cmentarzy, kaplic i domów parafialnych. Co więcej, bazując na danych serwisu samorządowego PAP, w województwie śląskim 178 na 258 (69%) zabytków, które dostały pieniądze z Rządowego Funduszu Odbudowy Zabytków to obiekty sakralne.
Jest to jedynie kilka przykładów obrazujących potężne dysproporcje w dystrybuowaniu pieniędzmi z Rządowego Funduszu Odbudowy Zabytków na korzyść Kościoła.
W związku z powyższym poprosiłem o pilne odpowiedzi na następujące pytania:
1. Jakie podstawy prawne i merytoryczne kierowały Pańskimi decyzjami podczas
dystrybucji pieniędzy z Rządowego Funduszu Odbudowy Zabytków?
2. Jak dokładnie przebiegał proces decyzyjny?
3. Z jakimi ekspertami był on konsultowany?
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                          Głosuję za naturą!

                          12.07.2023

                          W Parlamencie Europejskim udało się dzisiaj przegłosować prawo o odbudowie zasobów przyrodniczych #NatureRestorationLaw
Troska o przyszłość kolejnych pokoleń wygrała dzisiaj z interesami firm!  
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                          Interweniuję w sprawie młodych piłkarek

                          10.07.2023

                          Młode piłkarki z Klubu Sportowego Akademia Piłkarska Diamonds Academy zdobyły Mistrzostwo Polski i dostały nagrodę 10 000 zł. Ich rodzice ze zdziwieniem odkryli, że chłopcy z tego rocznika za to samo dostali dziesięć razy więcej czyli 100 000 zł! 
Interweniujemy wspólnie z Agata Diduszko-Zyglewska u Prezesa PZPN. 
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                          Interweniuję w sprawie Szpitala Bielańskiego

                          09.07.2023

                          Podległy Miastu Warszawa Szpital Bielański przez wiele lat był wzorem świetnej opieki ginekologicznej i oddział ginekologiczny prowadzony przez prof. Dębskiego wygrywał konkursy na najlepszy taki oddział w Polsce. Słynął z niezwykłego poziomu terapii prenatalnej, ale także z profesjonalnej pomocy w terminacji ciąży, wtedy kiedy to było konieczne. Media alarmują, że po śmierci prowadzącego oddział ginekologiczny profesora Dębskiego w ciągu kilku lat w Szpitalu Bielańskim zlikwidowano wysokiej jakości usługi perinatologiczne, zwolniono doświadczonych specjalistów i prawie zaprzestano przeprowadzania zabiegów terminacji ciąży.  
W związku z tym zwróciłem się do Prezydenta Miasta z pytaniami o to, czy planuje przeprowadzenie kontroli działania szpitala w kontekście możliwych nieprawidłowości opisanych w tekście; ile zabiegów terminacji ciąży przeprowadzono w Szpitalu Bielańskim w 2018 roku, a ile w 2022 roku; w których warszawskich szpitalach kobiety w ciąży zagrażającej ich zdrowiu lub życiu mogą poddać się zabiegowi terminacji ciąży; w których warszawskich szpitalach pacjentki mogą skorzystać z pomocy w formie terapii prenatalnej płodów, która była wcześniej świadczona w Szpitalu Bielańskim.
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                          Mieszkanie prawem nie towarem!

                          08.07.2023

                          Zwróciłem się do Prezydenta Warszawy o zwołanie nadzwyczajnej sesji Rady Miasta Stołecznego Warszawy poświęconej kryzysowi mieszkaniowemu oraz o wspólną refleksję nad rozwiązaniami już stosowanymi w innych europejskich miastach, które z powodzeniem sprawdziłyby się także w Warszawie i pomogły zatrzymać rozwijający się kryzys mieszkalnictwa spowodowany brakiem spójnej polityki mieszkaniowej.

                      

                  

                  
                  
                      
                          [image: ]
                      

                      
                          Oskarżamy PiS i przygotowujemy rozliczenie!

                          08.07.2023

                          Nasz lewicowy zespół prawny przygotowuje raport, dzięki któremu po wyborach rozliczymy Zjednoczoną Prawicę ze wszystkich nieprawidłowości w zarządzaniu państwem i naszymi wspólnymi zasobami.
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                          Dostęp do zdrowia reprodukcyjnego dla kobiet z Ukrainy

                          28.06.2023

                          Byłem współgospodarzem ważnego wydarzenia w Parlamencie Europejskim. Razem z Predrag Fred Matić, Malin Björk, Alice Bah Kuhnke, Nicu Ștefănuță , Frances Fitzgerald, Fundacją na rzecz Kobiet i Planowania Rodziny F E D E R A i Center for Reproductive Rights rozmawialiśmy o barierach, jakie napotykają uchodźczynie z Ukrainy w dostępie do podstawowej opieki zdrowotnej w zakresie zdrowia seksualnego i reprodukcyjnego. 
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                          Dostałem MEP Award za promowanie różnorodności i integracji!

                          27.06.23

                          Jestem wzruszony, bo jako jedyny europoseł z Polski zostałem uhonorowany MEP Award. 

Nagrodę w kategorii Różnorodność, Integracja i Wpływ Społeczny otrzymałem za wkład i osiągnięcia w promowaniu różnorodności i integracji w całej Europie.

Jest to niezwykły zaszczyt, ale przede wszystkim wielka motywacja do dalszego działania ❕

Dziękuje bardzo!
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                          W obronie samotnych matek

                          21.06.23

                          Jest taki krąg piekła kobiet w Polsce, o którym mogliście jeszcze nie słyszeć. Jest to piekło urządzone przez prawicę samotnym matkom i ich dzieciom.

Na łamach "Krytyki Politycznej" wspólnie z posłanką Anitą Kucharską-Dziedzic i Agatą Diduszko-Zyglewską rozmawiamy o tym jak państwo polskie odbiera matkom dzieci i rujnuje je finansowo, jeśli tylko nie dość starannie realizują patriarchalny model rodziny.
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                          Kolejna Parada Równości w Warszawie:)

                          17.06.23

                          I znów spacerujemy w Paradzie Równości, a z nami z roku na rok coraz więcej warszawianek i warszawiaków. Bo miłość to miłość, a równe prawa dla każdego i każdej to standard, o który będziemy walczyć do skutku.
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                          UE troszczy się o nas

                          07.05.23

                          Nieodpowiedzialna, i niszcząca praworządność, polityka prawicy zmusiła Europę do kolejnego ruchu na rzecz bezpieczeństwa Polek i Polaków.
Dziś szefowie 5 grup politycznych Parlamentu Europejskiego zwrócili się do szefa OBWE o objęcie jesiennych wyborów w Polsce oficjalną misją obserwacyjną dotyczącą przebiegu rejestracji komitetów i wyborców, prowadzenia kampanii, roli mediów i przebiegu głosowania Polaków zagranicą. UE troszczy się o nas, to plus bycia częścią większej wspólnoty. Szkoda że na skutek działań populistycznej prawicy wymagamy tego rodzaju troski.
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                          Okrągły Stół wokół psychiatrii dzieci i młodzieży na Podkarpaciu

                          30.05.2023

                          Kryzys w psychiatrii dziecięcej trwa w Polsce od lat. Brakuje pieniędzy, specjalistów, oddziałów psychiatrycznych dla dzieci, a także miejsc w szpitalach w którym mogłyby być leczone dzieci. Wszystko to powoduje, że stan psychiczny dzieci i młodzieży jest słaby, a w skutek pandemii, wojny w Ukrainie stale się pogarsza. Potrzeby pomocy rosną, a państwo za tym nie nadąża.

Na Podkarpaciu sytuacja jest dramatyczna. Na terenie całego Województwa działa tylko jeden całodobowy oddział psychiatryczny dla dzieci w Łańcucie. Łącznie 30 łóżka. Oczywiście jest to zdecydowanie za mało, dlatego dzieci muszą często leżeć na materacach, a na oddziale przebywa czasami nawet ponad 50 małych pacjentów. Dodatkowo ze względu na brak specjalistów oddział ten był zagrożony zamknięciem z dniem 1 stycznia 2023 r. O tym w moim krośnieńskim biurze debatowali eksperci i ekspertki.

                      

                  

                  
                  
                      
                          [image: ]
                      

                      
                          Interweniuję w sprawie używania w sądzie rodzinnym teorii alienacji!

                          24.05.2023

                          Zaalarmowany przez organizacje pozarządowe monitorujące sprawy toczące się w Sądzie Rejonowym dla Warszawy Pragi-Północ, a także w przez warszawską radną działającą w miejskiej Komisji Polityki Społecznej i Rodziny, Agatę Diduszko-Zyglewską, zwróciłem się do Prezeski Sądu z pismem interwencyjnym o objęcie nadzorem jednej ze spraw, w której powołani biegli zastosowali zdelegalizowaną w całej Europie nienaukową teorię alienacji rodzicielskiej!
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                          Apeluję do Ministra Kultury w sprawie Miesięcznika "Dialog"

                          23.05.2023

                          Kultura daje nam coś bezcennego: klucze do zrozumienia siebie i świata. A jednym z jej istotnych żywych źródeł w Polsce od 1956 roku był Miesięcznik "Dialog", który nosiło pod pachą kilka pokoleń ludzi teatru.
Skandaliczna decyzja dyrektora Instytutu Książki: obsadzenie funkcji redaktora naczelnego bez konsultacji z zespołem "Dialogu" i wbrew rekomendacji poprzedniego naczelnego, może gwałtownie zakończyć historię pisma, które stanowi część naszego wspólnego dziedzictwa narodowego.
Zwróciłem się dziś wspólnie z posłankąąJoanna Scheuring-Wielgus i radną Agatą Diduszko-Zyglewska do Ministra Kultury o reakcję, która z racji pełnionej funkcji jest jego obowiązkiem. 
Przesyłamy wyraz solidarności Zespołowi Redakcyjnemu "Dialogu". I apelujemy o dialog, nie monolog, Panie Ministrze!
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                          Na Marszu Równości w Łodzi!

                          13.05.2023

                          Jak co roku, upominamy się o rónwe prawa dla wszystkich. Love is love:)
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                          I znów odwiedzili mnie goście z Polski!

                          11.05.2023

                          Właśnie zakończyła się sesja plenarna w Strasburgu, podczas której miałem okazję gościć w Parlamencie Europejskim wspaniałe działaczki i działaczy mazowieckiej lewicy.
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                          Dzieci muszą zdrowo jeść, Panie Ministrze

                          11.05.2023

                          Pytam Ministra Zdrowia o brak zmian w Rozporządzeniu Ministra Zdrowia z dnia 26 lipca 2016 r. w sprawie grup środków
spożywczych przeznaczonych do sprzedaży dzieciom i młodzieży w jednostkach systemu oświaty oraz
wymagań, jakie muszą spełniać środki spożywcze stosowane w ramach żywienia zbiorowego dzieci i
młodzieży w tych jednostkach w kwestii uwzględnienia alternatywy dla „co najmniej dwóch porcji
mleka lub produktów mlecznych” oraz zaadresowania potrzeby uregulowania realizacji
indywidualnych potrzeb żywieniowych dzieci i młodzieży.

Opisane działania Ministerstwa w zakresie wdrażania diety planetarnej są krokiem w dobrym kierunku, jednak niepokoi mnie brak zapewnienia równomiernego dostępu wszystkich uczniów do korzyści płynących z tych działań.
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                          Chcemy dać wszystkim Europejkom ten sam poziom ochrony!

                          10.05.2023

                          Za nami bardzo ważne głosowanie w Parlamencie Europejskim! Unia zamierza chronić kobiety i dzieci przed przemocą we wszystkich krajach członkowskich z taką samą mocą. W tym celu jako cała UE chce ratyfikować Konwencję Stambulską o zapobieganiu przemocy wobec kobiet i przemocy domowej.
To będzie oznaczało koniec podłej zabawy prawicy w odbieranie kobietom i dzieciom praw do bezpieczeństwa i wolności.
To między innymi dlatego tak bardzo warto być w Unii Europejskiej, o czym na szczęście - patrząc na ogromną skalę poparcia dla naszego bycia w UE - ludzie w Polsce bardzo dobrze wiedzą. 
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                          Grupa S&D na roboczej Majówce w Krakowie!

                          03.05.2023

                          Jako grupa Europejskich Socjalistów i Demokratów spotkaliśmy się na roboczej Majówce w Krakowie. Podczas trzydniowych obrad m. in. przyjęliśmy Europejską Kartę Praw Kobiet! To katalog praw, który jest wielkim krokiem do zapewnienia, każdej Europejce takich samych praw, w tym również prawa do przerywania ciąży. 
#nigdyniebedzieszszlasama 
#EuropejskaKartaPrawKobiet
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                          Zmiany klimatyczne wymagają zmian w produkcji żywności. Pytam Ministrę Finansów o strategię.

                          28.04.2023

                          Polskie Ministerstwo Finansów zaanonsowało kilka miesięcy temu powstanie Platformy Zrónoważonych Finansów, która ma być forum dyskusji i podejmowania decyzji na temat strategicznych kierunków rozwoju zrównoważonych finansów w Polsce, także w kontekście transformacji klimatycznej związanej ze sposobami produkowania żywności.
Zwróciłem się do Ministry Finansów z pytaniem o to, w jaki sposób Platforma ma działać w kontekście uwzględnienia koniecznej transformacji systemu żywnościowego i innowacji w obszarze zrównoważonych, alternatywnych źródeł białka. Naukowcy podkreślają, że bez zaadresowania problemu produkcji żywności nie osiągniemy ustalonego celu ograniczenia ocieplenia klimatu do 2°C, nawet całkowicie eliminując emisje z paliw kopalnych. Inwestycje w roślinne alternatywy produktów odzwierzęcych prowadzą do znacznie ogromnych redukcji emisji gazów cieplarnianych.
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                          Justyna Wydrzyńska na wysłuchaniu w Parlamencie Europejskim!

                          26.04.2023

                          Wszyscy na sali mieliśmy łzy w oczach podczas wysłuchania w Parlamencie Europejskim, kiedy Justyna Wydrzyńska opowiadała o realiach piekła kobiet w Polsce, gdzie coś tak standardowego jak tabletki używane do aborcji farmakologicznej, rekomendowane przez Światową Organizację Zdrowia, to środek poza zasięgiem kobiet. 
Historia Ani, która ledwo uszła z życiem, przez barbarzyńskie prawo antyaborcyjne, to historia o której nie możemy zapomnieć. Musimy i będziemy dalej walczyć o prawa kobiet, tak aby żadna Polka nie musiała przechodzić przez to piekło. ✊ #NigdyNieBędzieszSzłaSama
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                          Przyjęliśmy wniosek o przystąpienie UE do Konwencji Stambulskiej

                          25.04.2023

                          Historyczny moment. Przyjęliśmy w Komisji ds Kobiet i Równouprawnienia wniosek o przystąpienie UE do Konwencji Stambulskiej. Zapewnimy kobietom we wszystkich państwach członkowskich UE takie same standardy ochrony, pomocy w przypadkach przemocy i przemocy domowej. 
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                          Pytam Ministra Zdrowia o reakcję na kolejny akt zapaści w psychiatrii dziecięcej

                          12.04.2023

                          Jak alarmuje"Dziennik Gazeta Prawna": „Instytut Psychiatrii i Neurologii, który ma nadawać ton rozwojowi w psychiatrii, prowadzić badania naukowe, a także wypracowywać innowacyjne rozwiązania, dziś nie ma pieniędzy na bieżącą działalność. Dwa tygodnie temu musiał zaciągnąć kolejną pożyczkę w parabanku. Powód? Skończyły się pieniądze z poprzedniej, zaciągniętej w podobnej instytucji finansującej. Bez tych pieniędzy mogło zabraknąć na dostawy leków, jedzenie, energię czy obsługę długów". Szpital ma już 100 mln zł długu, a 60 proc. zadłużenia - wobec parabanków. Placówka ratowała się pożyczkami z tych instytucji, ponieważ zwykłe banki odmówiły jej kredytowania. 

Zapaść polskiej psychiatrii wynikająca z braku właściwego zarządzania tym obszarem jest tematem wielu publikacji. Kłopoty Instytutu to kolejny dzwonek alarmowy. Dlatego pytam Ministra Zdrowia:
Jak Ministerstwo Zdrowia zamierza wesprzeć Instytut Psychiatrii i Neurologii w obecnej dramatycznej sytuacji? Czy powstał długofalowy plan wyprowadzenia z kryzysu tej niezwykle potrzebnej instytucji i całego tego obszaru w ramach ochrony zdrowia? Jaki to plan? 
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                          Policja blokuje latami chodnik bez żadnego trybu - piszemy do Trybunału

                          12.04.2023

                          W centrum Warszawy przed siedzibą Trybunału Konstytucyjnego od 3 lat policja zablokowała publiczny chodnik metalowymi barierkami - bez żadnego trybu. 
 Policja odmawia demontażu barierek i ignoruje skargi warszawiaków, którzy nie rozumieją tej uprzykrzającej im życie codzienne ingerencji w przestrzeń publiczną. To absurd - a skoro policja twierdzi, że działa na rzecz Trybunału, to zwróciłem się wspólnie z warszawską radną Agatą Diduszko-Zyglewską do Trybunału z apelem o uwolnienie publicznego chodnika!
Czekamy pilnie na odpowiedź.
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                          Zebraliśmy 202 156 podpisów pod projektem renty wdowiej!

                          11.04.2023

                          Czy wiecie, że kobiety stanowią ponad 80 proc. w grupie osób otrzymujących najniższą emeryturę?
To dlatego, że to one rezygnują z pracy, żeby zajmować się dziećmi lub innymi osobami zależnymi w rodzinie, a w pracy wciąż często dostają niższe wynagrodzenie niż mężczyźni za to samo stanowisko.
Projekt ustawy o RENCIE WDOWIEJ, pod którym zebraliśmy jako Lewica (duma!) wspólnie z innymi organizacjami ponad 200 tys. podpisów polepszy życiową sytuację 1,5 mln polskich seniorek i seniorów!
Oczywiście, o ile PiS nie wrzuci go do zamrażarki 🤷 Mam nadzieję, że seniorki będą śledzić pilnie rozwój wydarzeń❗️
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                          Zdrowe jedzenie w szkole to podstawa! Piszę do Ministra Zdrowia

                          04.04.2023

                          Według Narodowego Centrum Edukacji Żywieniowej obecnie do najczęściej popełnianych błędów żywieniowych w przedszkolach należy m.in. podawanie dzieciom zbyt małych ilości potraw z nasion roślin strączkowych. Pytam Ministra Zdrowia w jaki sposób Ministerstwo dba o zwiększenie konsumpcji białka pochodzącego z roślin strączkowych przez dzieci przedszkolne i szkolne? Pytam też dlaczego Rozporządzenie z 2016 nie uwzględnia obowiązku zapewnienia pełnowartościowego wyżywienia dla dzieci i młodzieży w jednostkach systemu oświaty, które jest dopasowane do indywidualnych potrzeb uczniów związanych z ich nietolerancjami pokarmowymi, alergiami, a także przekonaniami (np. dieta bez nabiału, dieta ograniczająca produkty odzwierzęce)? Uwzględnienie tych potrzeb nie łączy się z dodatkowymi kosztami, natomiast stanowiłoby nie tylko polepszenie standardów z korzyścią dla dzieci, ale także wsparcie tych rolników i producentów, którzy zdecydowali się na działania zapewniające polskim konsumentom dostęp do zdrowej alternatywy wobec produktów odzwierzęcych.
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                          Interweniuję w sprawie homofobicznego transparentu na stadionie piłkarskim

                          03.04.2023

                          Stadiony piłkarskie nie mogą być miejscem podżegania do nienawiści wobec ludzi. Bo ta nienawiść rodzi konkretną przemoc.
W związku z homofobicznym transparentem, który pojawił się na stadionie Lechii Gdańsk, zwróciłem się do Prezesa PZPN z apelem o wyciągnięcie konsekwencji wobec osób, które go wywiesiły i organizatorów, którzy na to nie zareagowali.

                      

                  

                  
                  
                      
                          [image: ]
                      

                      
                          Proszę o zazielenianie newralgicznych fragmentów stolicy

                          28.03.2023

                          Zwróciłem się do dyrekcji stołęcznego Zarządu Zieleni o możliwość obsadzenia drzewami trawnika pomiędzy jezdniami trasy biegnącej wzdłuż Wybrzeża Gdańskiego, a także uzupełnienia żywopłotu, który częściowo osłania pieszych i rowerzystów przed hałasem i smogiem powodowanym przez ruch na sześciopasmowej trasie, ale niestety urywa się w kilku miejscach. Sąsiedztwo sześciopasmowej trasy i cennych zabytków oraz fontanny, które stanowią cel spacerów tysięcy warszawiaków jest niefortunne, ale dosadzenie zieleni z pewnością pomogłoby podnieść komfort przebywania w tym miejscu. 
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                          Wizyta studyjna aktywistek i aktywistów z Polski

                          24.03.2023

                          Dzisiaj zakończyła się wizyta studyjna w Parlamencie Europejskim aktywistek i aktywistów Nowej Lewicy z Krakowa, Opola i Podbeskidzia, którzy na moje zaproszenie przyjechali do Brukseli. Wasza energia była jak zwykle niesamowita!
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                          Gościmy Justynę Wydrzyńską w Parlamencie Europejskim

                          22.03.2023

                          Dziś w Parlamencie Europejskim gościliśmy Justynę Wydrzyńską, która jest symbolem walki o prawa człowieka! ⚡️⚡️⚡️
Tak! Prawo do aborcji jest prawem człowieka i nikt nie może być karany za pomoc w dostępie do tego prawa! #jakJustyna
#NigdyNieBędzieszSzłaSama
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                          Pytam o los warszawskich zabytków!

                          16.03.2023

                          Warszawa nie ma zbyt wielu zabytków, a jednocześnie wielu miejskim instytucjom i organizacjom pozarządowym brakuje przestrzeni do działania. Pytam Urząd Miasta o stan prawny budynku przy Placu Bankowym 1 użyczanego długo Archidiecezji, a także o Pałac Błękitny i zabytkowe kamienice przy Bednarskiej, które popadają w ruinę.
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                          Jako #AllOfUs wspieramy Justynę Wydrzyńską

                          15.03.2023

                          Niesprawiedliwy wyrok dla Justyny Wydrzyńskiej za to, że pomogła innej kobiecie, wydany wczoraj przez sąd, oburza nie tylko w Polsce.
Dziś, wspólnie z posłankami i posłami Parlamentu Europejskiego, zgromadzonymi w inicjatywie #AllOfUs, wyrażamy poparcie i podziw dla Justyny - i dla wszystkich Polek, które muszą mierzyć się z państwowym atakiem na ich prawa i bezpieczeństwo.
Żądamy respektowania praw kobiet w Polsce!
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                          Interweniuję w sprawie podwyżek dla ngosów

                          10.03.2023

                          Z początkiem 2023 roku nastąpił wzrost cen za CO i ciepłą wodę. Jak informują organizacje pozarządowe, wzrost VAT z 5 proc. na 23 proc. dotyczy wszystkich podmiotów, ale nie jest tak w wypadku podwyżki stawek netto. Większość organizacji pozarządowych jest zgodnie z prawem w tym kontekście podmiotami uprzywilejowanymi. ZGN lub inny właściciel nieruchomości powinien takie podmioty zgłosić do operatora i wtedy podwyżki stawek netto nie powinny w ich wypadku następować. Jednak niektóre stołeczne organizacje otrzymały podwyżki, co może oznaczać, że ZGN lub inny administrator nie uznał ich uprawnień w tej kwestii lub nie zastosowano odpowiedniej procedury. Zwróciłem się do Prezydenta Warszawy z prośbą o interwencję w tej sprawie.
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                          Spotkanie z Nancy Pelosi w Waszyngtonie

                          09.03.2023

                          Podczas delegacji Parlamentu Europejskiego, której przewodniczyłem,  oprócz uczestnictwa w 67. sesji CSW ONZ w Nowym Jorku, odbyliśmy także kilka ważnych spotkań w Waszyngtonie - tak jak spotkanie z Nancy Pelosi. 
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                          W Krośnie rozmawiamy z organizacjami pozarządowymi!

                          08.03.2023

                          W trakcie ostatniego dyżuru w Biurze Europosła Roberta w Krośnie, asystent Łukasz Rydzik spotkał się z Damianem Piórko Ziębą -  prezesem fundacji GraTy, aktywistą miejskim z Krosna. W trakcie spotkania, wspólnie z ekipą fundacji, omówili ostatnie działania fundacji w Krośnie, przeprowadzone projekty oraz plany na kolejne miesiące. Fundacja pomimo krótkiego okresu działalności robi niesamowite rzeczy oraz aktywizuje młodzież z Krosna organizując warsztaty oraz zajęcia tematyczne. Współpraca, rozwój, działanie - tak w trzech słowach można opisać Fundację GraTy, która pomimo krótkiego czasu działania swój potencjał zawdzięcza wieloletnim doświadczeniu aktywistycznym jej członków. GraTy to projekty społeczne, wydarzenia skupione wokół grywalizacji, fotografii, filmach, działalność artystyczna, pomocowa, a także przedsiębiorstwo GraTYfikacje!
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                          Walczymy o równe prawa dla wszystkich!

                          06.03.2023

                          Mam zaszczyt przewodniczyć delegacji Parlamentu Europejskiego na 67. sesję Komisji ds. Statusu Kobiet ONZ w Nowym Jorku.
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                          Interweniuję w sprawie naruszania praw pacjentek!

                          28.02.2023

                          Fundacja Federacja na Rzecz Kobiet i Planowania Rodziny opublikowała niedawno miażdżące wyniki monitoringu wszystkich mazowieckich gabinetów ginekologicznych posiadających umowę z  NFZ. Monitoring dotyczył dostępności procedury założenia/zdjęcia wewnątrzmacicznej wkładki antykoncepcyjnej w ramach ubezpieczenia zdrowotnego.
Wynika z niego, że na 339 badanych placówek tylko w 179 placówkach kobiety mogą liczyć na założenie wkładki bez dodatkowych opłat. To niecała połowa gabinetów ginekologicznych. W części placówek lekarze pobierają opłaty rzędu nawet 700 zł za samo założenie wkładki bez wliczania ceny samej wkładki.
A w 56 gabinetach ginekolożki i ginekolodzy w ogóle nie zakładają wkładek!
Zapytałem dyrektora Mazowieckiego Oddziału NFZ o to, jakie kroki podjął wobec placówek, które nie realizują prawa pacjentek do bezpłatnej procedury założenia/zdjęcia wkładki antykoncepcyjnej i jak zamierza zapobiegać podobnym naruszeniom prawa w przyszłości.
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                          Polskie prawo nie chroni osób LGBT+ - interweniuję u Ministra Sprawiedliwości!

                          27.02.2023

                          Coroczny raport o sytuacji osób LGBT ILGA-Europe donosi, że liczba represji wobec osób nieheteronormatywnych wzrosła dramatycznie w ciągu ostatniego roku.  Niestety Polska ponownie okazała się w tym roku jednym z najniebezpieczniejszych miejsc dla osób nieheteroseksualnych. Doświadczanie przemocy z powodu orientacji seksualnej nie jest zdefiniowane w polskim prawie karnym. A rozwiązanie leży na stole. Wystarczy przyjąć projekt Lewicy, który został złożony już w 2020 roku!

                      

                  

                  
                  
                      
                          [image: ]
                      

                      
                          NFZ karze lekarkę za pomoc dzieciom? Interweniuję u Ministra

                          20.02.2023

                          Pediatrka i neonatolożka z 32-letnim doświadczeniem zawodowym została obciążona ogromną karą finansową (161 tys. zł) przez NFZ za to, ze ratując zdrowie i życie dzieci przepisywała im z refundacją jedyne mleko zastępcze, które mogły spożywać ze względu na ciężkie alergie, pomimo że mali pacjenci przekroczyli 12 miesiąc życia, a zgodnie z rozporządzeniem  Ministra Zdrowiadzieci, które nie są niemowlętami nie mogą otrzymać refundacji na to konkretne mleko.
Zwróciłem się do Ministra z apelem o zmianę rozporządzenia dotyczącego refundacji mleka zastępczego, o którym mowa, tak żeby było dostępne także dla starszych dzieci, a także o doprowadzenie do umorzenia kary finansowej wobec lekarki, która w swoim działaniu kierowała się wyłącznie najgłębszą troską o zdrowie i życie swoich małych pacjentów. 
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                          Warszawa nie ma zbyt wielu zabytków - pytam Konserwatora o los zabytkowego muru

                          16.02.2023

                          Już ponad rok temu na tyłach kamienicy na górze zabytkowej skarpy na warszawskim Mariensztacie zawalił się spory kawał zabytkowego muru niszcząc przy okazji ustawione przed nim pojemniki na śmieci. Właściciel posesji otoczonej murem od wielu miesięcy nie podejmuje kroków w celu naprawienia go. Ograniczył się tylko do postawienia nieestetycznego płotu z metalowej siatki, który zagradza dostęp do zniszczonych koszy na śmieci i zawalonego muru.
Pytam Mazowieckiego Konserwatora Zabytków co zrobił w tej sprawie.
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                          Polska na ostatnim miejscu w Europie w dostępie do antykoncepcji. Interweniuję do Ministerstwa Zdrowia.

                          16.02.2023

                          W lutym ukazała się szósta edycja atlasu środków antykoncepcyjnych prowadzona przez Forum Praw Reprodukcyjnych Parlamentu Europejskiego. Atlas to ranking opisujący dostęp do antykoncepcji w państwach europejskich. Polska od 2019 r. zajmuje ostatnie miejsce w europejskich rankingach dostępu do środków antykoncepcyjnych. To niechlubne miejsce Polski na tle Europy. Nie możemy na to pozwolić! Interweniuję do Ministerstwa Zdrowia i pytam o ich działania w sprawie uchybień w systemie, które corocznie obnaża atlas. 
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                          Pytam Ministra Zdrowia o nieprawidłowości w sprawie odmówienia zabiegu aborcji, dla zgwałconej kobiety z niepełnosprawnością

                          15.02.2023

                          Niedawno media doniosły, że lekarz w szpitalu na Podlasiu odmówił aborcji niepełnosprawnej intelektualnie dziewczynce, powołując się na tzw. klauzulę sumienia. Ciąża była wynikiem gwałtu. Proces zakończył się w Warszawie dzięki interwencji Federacji Planowanego Rodzicielstwa Kobiet, która przekazała informacje o sprawie. W związku z tym pytam Ministra Zdrowia m.in o to czy lekarz, który miał odmówić wykonania zabiegu, zgodnie z obowiązkiem wskazał realne możliwości uzyskania tego świadczenia u innego lekarza lub w innym zakładzie opieki zdrowotnej. Także czy uzasadnił ten fakt ofiarze gwałtu i odnotował ten fakt w dokumentacji medycznej, zgodnie z przepisami o zawodzie lekarza? Takie incydenty, to pochodna efektu mrożącego, w skutek katarstrofalnego wyroku Trybunału Konstytucyjnego, którego wynikiem jest piekło kobiet. Żaden lekarz czy lekarka, który złożył przysięgę Przysięgę Hipokratesa, nie powinien odmawiać pomocy ofiarze gwałtu! 
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                          SKŁADAM WNIOSEK O ZWOŁANIE RADY BEZPIECZEŃSTWA NARODOWEGO PRZED WIZYTĄ PREZYDENTA USA W POLSCE 

                          13.02.2023

                          Bezpieczeństwo nie barw partyjnych, nie ma też barw politycznych. Szczególnie dzisiaj, kiedy już od ponad roku mamy do czynienia z agresją Federacji Rosyjskiej na Ukrainę. Wizyta prezydenta Stanów Zjednoczonych będzie nie tylko strategiczna, ale i historyczna. Wszystkie ugrupowania powinny się spotkać i nakreślić plan priorytetów Rzeczypospolitej Polskiej w kontekście tej wizyty. 
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                          Interweniuję w sprawie nieprawidłowości wydawania pieniędzy z Erasmus+

                          31.01.2023

                          W związku z publikacją redaktorki Karoliny Słowik o tym jak upartyjniony jest proces przekazywania grantów przyznanych z unijnych środków w ramach programu Erasmus+. Jawni członkowie PIS zasiadają na czale FRSE - Fundacji Rozwoju Systemu Edukacji, która przydziela granty na drodze konkursów. To wsadzanie rąk w kieszenie polskiej młodzieży! Nie mogę na to pozwolić. Dlatego pytam Komisję Europejską o działania w tej sprawie. Warto przypomnieć, że za złe wydatkowanie funduszy unijnych Komisja zawiesiła już Węgrom 7,5 mld euro. Nie możemy pozwolić, na to żeby Polska była następna.
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                          31. Finał Wielkiej Orkiestry Świątecznej Pomocy

                          29.01.2023

                          Ja jak co roku brałem aktywny udział w akcjach oraz zbiórkach Wielkiej Orkiestry Świątecznej Pomocy. Finał WOŚP to jednodniowa zbiórka publiczna, organizowana przez Fundację Wielka Orkiestra Świątecznej Pomocy. Od wielu lat Finałom WOŚP towarzyszą także akcje internetowe i wydarzenia zamknięte, które rozpoczynają się już na początku grudnia. Tegorocznym hasłem przewodnim było "Żyj zdrowo w zdrowym świecie". Zebrane środki przeznaczone zostaną na walkę z sepsą. 
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                          Historyczny moment w walce o równość płacową!

                          27.01.2023

                          Świetne wieści! Przyjęliśmy w komisji FEMM i EMPL wspólne stanowisko w sprawie Dyrektywy o przejrzystości płac. Po długich negocjacjach jesteśmy już tylko o krok od likwidacji luki płacowej w Unii. Historyczny moment w walce o równość płacową kobiet i mężczyzn.
A na zdjęciu stoję z Carlien Scheele, Dyrektorką Europejskiego Instytutu ds. Równości Kobiet i Mężczyzn.
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                          Biurowiec-plebania kosztem zabytków i przyrody? Pytam o procedury

                          27.01.2023

                          Spółki podległe kardynałowi Nyczowi, szefowi archidiecezji warszawskiej,  przyniosły w 2020 roku 7 mln zł czystego zysku! Teraz kardynał przystępuje do realizacji kolejnej inwestycji, obok niesławnej #NyczTower - tak jak w tamtej sprawie, wbrew interesowi i woli mieszkańców Warszawy, bo budowa biurowca-plebanii jak ostrzegają eksperci oznacza zniszczenie zabytkowego terenu, a Warszawa nie ma nadmiaru zabytków, a także zmianę stosunków wodnych w tej okolicy czyli w efekcie uschnięcie wielu drzew, które mieszkańcy lubią i cenią, bo także nie za wiele ich w Śródmieściu.
Interweniuję - i w pismach pytam Zarząd Terenów Publicznych Miasta Stołecznego Warszawy a także Mazowieckiego Wojewódzkiego Konserwatora Zabytków o to jak doszło do wydania pozytywnych opinii i zgód na inwestycję w ścisłym centrum stolicy, która jest niekorzystna i dla mieszkańców i dla miasta, w kontekście środowiska, historii i codziennego komfortu życia.
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                          Plaga szczurów w woj. wielkopolskim - interweniuję!

                          13.01.2023

                          W grudniu 2022 roku mieszkańcy gmin: Września, Niechanowo i Czerniejewo w województwie wielkopolskim, zauważyli w swojej okolicy – na polach, drogach, a nawet na własnych posesjach - ogromne ilości szczurów. Zaniepokojeni poinformowali lokalne władze i media. Szczury jak informują świadkowie miały atakować zwierzęta. Wielu rodziców zabroniło dzieciom wychodzić z domu z obawy o ich bezpieczeństwo.
Mieszkańcy jako źródło problemu wskazali okoliczne fermy norek, które mogą pomieścić nawet 200 tysięcy zwierząt, a szczury żywią się resztkami jedzenia z ferm. 

W piśmie interwencyjnym do Ministra Zdrowia pytam czy Ministerstwo zgadza się z tym, że gminy i ich mieszkańcy powinny ponosić koszty działalności prywatnych przedsiębiorców ? Jeśli nie, to jakie zmiany legislacyjne ma zamiar wprowadzić w związku z generowaniem przez fermy kosztów dla gmin, na obszarze których są położone? I jakie zmiany planuje w związku z ich szkodliwym wpływem na jakość życia mieszkańców gmin, na obszarze których są położone?
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                          Interweniuję u Powiatowego Inspektora Nadzoru Budowlanego

                          11.01.2023

                          Ludzie wzięli kredyty, kupili mieszkania w budujących się blokach. Mieli wprowadzić się do nich w 2021 roku. Jest 2023 a po nieukończonej budowie hula wiatr. To wszystko dzieje się w centrum Warszawy! 😳
Mieszkańcy, którzy wyłożyli pieniądze, zaciągnęli kredyty i nie mają gdzie mieszkać, są pozostawieni sami sobie. Zdesperowani piszą do urzędów, które... milczą.
Osłupiałem czytając tę historię, dlatego dziś zainterweniowałem w tej sprawie w Powiatowym Inspektoracie Nadzoru Budowlanego Dla M.st. Warszawy oraz w Biurze Architektury i Planowania Przestrzennego m.st. Warszawy prosząc o wyjaśnienia dotyczące tego jak te instytucje zamierzają pomóc ludziom, którzy zostali bez pieniędzy i bez dachu nad głową. 
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                          Wspieram WOŚP - Posadź ze mną drzewa

                          08.01.23

                          Wspólne sadzenie drzew z Robertem Biedroniem - to tytuł licytacji, którą po raz kolejny wspieram Wielką Orkiestrę Świątecznej Pomocy. 

Posadzenie drzewa to symboliczny gest a jednocześnie wspólne działanie, którego skutki będą naprawdę długofalowe. W dobie toczącej się katastrofy klimatycznej powodowanej przez ludzi, przywiązanie do przyrody i wspieranie jej przez zazielenianie przestrzeni wokół nas, to pożyteczny i dający satysfakcję sposób na sensowne wspólne spędzanie czasu.

Jeżeli myślisz o tym tak jak ja a działania na rzecz przyrody w dobrym towarzystwie sprawiają Ci radość, zapraszam Cię na warszawskie Bielany, gdzie posadzimy razem drzewo dla Wielkiej Orkiestry Świątecznej Pomocy. - Robert Biedroń

Link do aukcji: 
https://allegro.pl/oferta/sadzenie-drzew-z-robertem-biedroniem-13117513356?fbclid=IwAR0si9kQLWh-rlIiAus9jHpxg80bk4FJP_thHfX9LYMWhlIsc_ST3ctWKiI
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                          Obywatelski projekt renty wdowiej to pomoc dla prawie 2 milionów ludzi w Polsce!

                          22.12.22

                          W moim warszawskim biurze możecie podpisać projekt ustawy #RentaWdowia - i bardzo Was do tego zachęcam, bo czy świętujecie religijnie czy po prostu celebrujecie zimowe przesilenie i powrót światła, to warto zrobić coś dobrego dla jakichś... półtora miliona Polek i Polaków 
Dlaczego chcemy zmienić obecne prawo?
Bo jest niesprawiedliwe. Dziś jest tak, że osoba, która przez wiele lat płaciła składki na swoje ubezpieczenie i nabyła prawo do emerytury lub renty a następnie, z powodu śmierci współmałżonka, uzyskała także prawo do renty rodzinnej – musi wybierać pomiędzy dwoma świadczeniami. A jeśli wybierze świadczenie współmałżonka to będzie to tylko 85% tej sumy. Rozwiązanie to powszechnie uznawane jest za nieuczciwe i krzywdzące. Czas to zmienić. 
Jakie są podstawowe założenia projektu?
Renta wdowia to bardzo proste rozwiązanie - po śmierci współmałżonka, gdy przysługuje tak zwana renta rodzinna, będzie można zostać przy swojej emeryturze i do tego odziedziczyć 50% emerytury lub renty zmarłego lub zdecydować się na odwrotny wariant.
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                          Interweniuję w sprawie zaniedbania procedur na policji

                          20.12.22

                          W związku z niesławnym granatnikiem wysłałem kilka pytań do nadzorującego Polską Policję Ministra Spraw Wewnętrznych i Administracji. 
Kluczowe brzmi oczywiście: jak to możliwe, że szef Policji, gen. Szymczyk, po takim zaniedbaniu procedur bezpieczeństwa wciąż pozostaje na swoim stanowisku? 
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                          Wszyscy zasługujemy na równe płace!

                          16.12.2022

                          WSZYSCY zasługujemy na równe płace.
Dziś zakończyliśmy negocjacje nad dyrektywą #equalpay ws. przejrzystości wynagrodzeń. To wielki krok w walce o równe płace. Każdy zasługuje na sprawiedliwe i godne wynagrodzenie!
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                          Wspieram symbolicznie więźniów politycznych na Białorusi

                          13.12.22

                          Nadchodzą święta. Z tej okazji jako Europarlamentarzyści chcielibyśmy wesprzeć więźniów politycznych na Białorusi - dać im nadzieję i odrobinę ciepła w tym bardzo trudnym dla nich czasie. 
Każdy członek i członkini Parlamentu Europejskiego może w specjalnie przygotowanym do tego miejscu napisać list do wybranego więźnia, aby wesprzeć ich i życzyć siły do dalszej walki.
Ja napisałem list do Andrzeja Poczobuta i Ramana Bahnavets.
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                          Pracujemy nad Europejską Kartą Praw Kobiet

                          08.12.22

                          Tak! Pracujemy nad Europejską Kartą Praw Kobiet! 
Nie możemy siedzieć bezczynnie, kiedy niektóre Europejki (w tym Polki) mają mniej praw niż reszta kobiet w Unii. 
Karta Praw Kobiet zapewni wszystkim Europejkom równe prawa, w tym dostęp do bezpieczniej i legalnej aborcji❕
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                          Odwiedzamy Wiedeń, żeby sprawdzać dobre praktyki w działaniu!

                          06.12.22

                          Czy wiecie, że Wiedeń w międzynarodowych badaniach obejmujących 231 metropolii dziesięć razy z rzędu był uznany za najlepsze miasto do mieszkania pod względem jakości i komfortu życia?
Odwiedziliśmy dziś wspólnie z Iratxe Garcia Perez, szefową naszej Socialists and Democrats Group in the European Parliament Centrum Doradztwa dla Kobiet przy wiedeńskim Ratuszu. Wiedenki mogą tu znaleźć pomoc, kiedy muszą rozwiązać problemy związane z rozwodem, opieką nad dziećmi czy znalezieniem odpowiedniego mieszkania. 
Tak opiekuńcze miasto to rzeczywiście miejsce, w którym można spokojnie i komfortowo żyć.
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                          Stop cenzurowaniu kultury - apeluję do wojewody mazowieckiego

                          30.11.2022

                          Ataki pisowców na kobiety, właściwie w każdej sferze życia, stają się coraz bardziej kuriozalne. Pisowski wojewoda Konstanty Radziwiłł postanowił odwołać z funkcji dyrektorki Teatru Dramatycznego w Warszawie Monikę Strzępkę, znakomitą reżyserkę, która jako pierwsza osoba w historii wygrała konkurs na to stanowisko! Wcześniej dyrektorami byli sami mężczyźni, którzy otrzymywali tę funkcję od władz Warszawy.
Co się nie spodobało wojewodzie? Z uzasadnienia tzw. rozstrzygnięcia nadzorczego wynika, że głównie to, że Strzępka zaprosiła do współpracy kobiety-artystki, których nie lubi PiS i że jest feministką. Teatr Dramatyczny ma być klasyczny, a klasyka, w ujęciu wojewody, oznacza brak kobiecej perspektywy i kobiecych autorytetów. 
To "rozstrzygnięcie" jest w istocie żenującym aktem cenzury i podłym skokiem na niezależność instytucji kultury oraz kompetencje organizatora pracy tej instytucji czyli Urząd M. St. Warszawy. Urząd podał sprawę słusznie do sądu a ja zwracam się do Konstantego Radziwiłła: Panie Wojewodo, warto wycofać się jeszcze z tego haniebnego ataku na polską kulturę!
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                          Wysłuchanie publiczne w sprawie handlu ludźmi

                          29.11.2022

                          👉Jak zapobiegać handlowi ludźmi, którzy uciekają przed wojną na Ukrainie? 
👉Jak ukrócić przemoc seksualną? 
👉Jak zapobiegać wtórnej wiktymizacji? 
Za nami kolejne wysłuchanie publiczne komisji FEMM i LIBE dotyczące handlu ludźmi w celu wykorzystywania seksualnego. 
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                          Rosja to państwo terrorystyczne!

                          25.11.2022

                          Wraz z posłami i posłankami Lewicy składam w Sejmie projekt uchwały uznającej Federację Rosyjską za państwo terrorystyczne.
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                          Interweniuję w sprawie męskiego składu prezydenckiej rady!

                          23.11.2022

                          Kobiety stanowią około 60 proc. studiujących na uczelniach wyższych oraz prawie połowę kadry pracowników naukowych uczelni. Kobiety są rektorkami 22 publicznych uczelni wyższych w Polsce! I jest jeszcze jedna kluczowa liczba: kobiety stanowią 52 proc. polskiego społeczeństwa.
W tym kontekście skład prezydenckiej Rady do spraw Szkolnictwa Wyższego, Nauki i Innowacji - 18 mężczyzn, 0 kobiet - brzmi jak kpina z powagi najwyższego urzędu w Polsce, bo przecież Prezydent kraju nie może ignorować istnienia i perspektywy ponad połowy społeczeństwa. 
W 2022 roku nie możemy przechodzić do porządku dziennego nad tego rodzaju zdarzeniami, dlatego zwracam się dziś do Prezydenta Andrzeja Dudy z apelem o korektę składu rady, zwłaszcza że jak czytam ciało to ma tworzyć forum debaty i dialogu(!), a także identyfikować problemy w zakresie szkolnictwa wyższego, nauki i innowacji. Zwróciłem się do Prezydenta Dudy z apelem o korektę składu rady.
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                          Kobiety w zarządach - dyrektywa podpisana!

                          23.11.2022

                          Więcej kobiet niż mężczyzn kończy uniwersytety. Więcej kobiet niż mężczyzn uczestniczy w kursach do zarządów spółek... Tak więc czemu wciąż widzimy mniej kobiet na kierowniczych stanowiskach?! 😡
Od dzisiaj się to zmieni! ✊ 
Właśnie - wraz z przewodniczącą Parlamentu Europejskiego Roberta Metsola - byliśmy na ceremonii podpisania dyrektywy dotyczącej kobiet w zarządach. Teraz staje się ona prawem wiążącym! 
Dzięki nowym przepisom kobiety będą stanowić co najmniej 40% w radach nadzorczych lub przynajmniej do 33% we władzach spółek publicznych.
To kamień milowy w walce o równouprawnienie, do którego dołożyłem swoją cegiełkę!
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                          Odwiedziny Młodej Lewicy w Brukseli

                          10.11.2022

                          W tym tygodniu, w odwiedziny do Brukseli przyjechała Młoda Lewica i Tęczowa Lewica! 🏳️🌈

Dzięki wam wszystkim za entuzjazm i dobrą energię! 💜
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                          Składamy wniosek do komisji etyki w spr. Kaczyńskiego!

                          08.11.2022

                          Złożyliśmy wraz z Joanną Scheuring-Wielgus do komisji etyki poselskiej wniosek ws. Jarosława Kaczyńskiego i jego haniebnej wypowiedzi o kobietach. Kaczyński nie może być bezkarny, nie może bezkarnie prowadzić kolejnych nagonek. Chcemy kary dla Kaczyńskiego, żeby zanim znów wspomni o "dawaniu sobie w szyję", stuknął się w głowę. 
Sprowadzanie kobiet do roli inkubatora i opowiadanie bzdur o przyczynach spadku dzietności przez kogoś kto jest bezpośrednio odpowiedzialny za stworzenie piekła kobiet w Polsce to o wiele więcej niż kiepski żart weselnego wujka. Dlatego domagamy się poważnych konsekwencji.
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                          Mobing i molestowanie w służbach mundurowych - prezentujemy raport!

                          07.11.2022

                          Mobbing i molestowanie w służbach mundurowych to kolejny stabuizowany problem w Polsce. Milczenie wokół tej sprawy to poważny problem, tym bardziej, że za naszą wschodnią granicą toczy się wojna. Jak osoby w służbach mundurowych mają skutecznie zapewniać bezpieczeństwo ludziom w Polsce skoro same nie są bezpieczne? 
Kilka miesięcy temu zgłosiły się do mnie byłe żołnierki i policjantki z Fundacji Say Stop, która od dwóch lat pracuje nad ujawnianiem tych historii i wspieraniem ofiar w mundurach. Dlaczego byłe? Bo praktyka jest taka, że osoby, które zgłaszają, że padły ofiarą mobbingu i molestowania są najczęściej... usuwane ze służby!
W ciągu ostatnich kilku miesięcy wspieraliśmy dodatkowymi danymi i różnego rodzaju pomocą tworzenie przez Fundację raportu, który wczoraj opublikowaliśmy wspólnie podczas sejmowej konferencji.
Jako Lewica będziemy teraz konkretnie działać na rzecz realizacji postulatów z raportu, bo wprowadzenie podstawowych standardów bezpiecznej współpracy w służbach mundurowych to kwestia, która dotyczy bezpieczeństwa nas wszystkich.
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                          "Zespół Duszpasterski" w Lasach Państwowych? Interweniuję!

                          25.10.22

                          Czy wiecie, że Dyrektor Lasów Państwowych powołał w tej instytucji - przypomnę: zajmującej się zarządzaniem lasami należącymi do Skarbu Państwa -  "Zespół Duszpasterski"? Zespół ma doradzać dyrektorowi "w sprawach kształtowania postaw etyczno-moralnych wśród pracowników" a jego gwiazdą jest delegat episkopatu. Co prawda zgodnie z Konstytucją RP pracodawca - ani nikt inny  - nie ma prawa nawet pytać o nasze wyznanie/bezwyznaniowość, światopogląd (nie wspominając o ich "kształtowaniu"), bo te wrażliwe dane chroni art. 53 czyli zasada wolności sumienia, ale dyrektor LP najwyraźniej się tym nie przejmuje. Zespół zaczął od łamania zasady neutralności religijnej instytucji państwowych przez rekomendację dołożenia symbolu katolickiego na naszywkach, które mają nosić pracownicy.

W interwencji skierowanej do Dyrektora LP zapytałem o podstawy prawne działania zespołu, jego obowiązki i honoraria oraz skład w kontekście konstytucyjnej wolności sumienia.
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                          Prezydium Nowej Lewicy w Brukseli

                          24.10.22

                          Członkinie i członkowie Prezydium Nowej Lewicy spotkali się w Brukseli z Komisarzami i przedstawicielami różnych organizacji w sprawie odblokowania funduszy unijnych dla Polski z pominięciem rządu, w tym m. in. z Europejską Partią Socjalistów (PES), z Komisarzem ds. zarzadzania kryzysowego, Janezem Lenarčičem (m. in. w kwestii pomocy humanitarnej dla Ukrainy), z Komisarzem ds. Sprawiedliwości, Didierem Reyndersem (w spr. kryzysu praworządności w Polsce), z komisarzem Nicolasem Schmitem (w spr. dyrektywy o adekwatnym wynagrodzeniu minimalnym w UE i strategii dotyczącej opieki oraz ochrony praw kobiet), z Iratxe Garcia Perez szefową Socialists and Democrats Group in the European Parliament na temat wsparcia Grupy i PES Women dla Polski i polskiej lewicy.
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                          Na Europejskim Kongresie Kobiet w Toruniu

                          23.10.22

                          Europejski Kongres Kobiet PES Women odbył się w drugą rocznicę wydania wyroku na kobiety przez Trybunał Przyłębskiej. Znacie historie Polek, które zapłaciły już za fanatyzm religijny rządzących życiem. Na życzenie PiS i kościoła dzieci straciły matki a mężowie żony. Tych martwych kobiet i zniszczonych rodzin byłoby o wiele więcej gdyby nie działalność Fundacji na rzecz Kobiet i Planowania Rodziny F E D E R A i Aborcyjnego Dream Teamu, dlatego to te dwie organizacje dostały od Kongresu Nagrodę #RobimyRobotę za ratowanie życia Polek. 
Federa po wyroku pseudo-TK przeprowadziła 1200 interwencji prawnych, w tym w 28 szpitalach, w których próbowano odmówić pomocy w przerwaniu ciąży kobietom w tak podstawowych wypadkach zagrożenia życia jak ciąża pozamaciczna czy zagrożenie krwotokiem. ADT pomógł w przerwaniu ciąży 78 000 kobiet!
Bo kobiety przerywały, przerywają i będą przerywać ciążę, kiedy tego potrzebują i nie przeszkodzi im w tym okrutne religijne, sprzeczne z prawami człowieka, prawo.  
Legalny i bezpieczny dostęp do aborcji ✅. 
Rozdział państwa i kościoła ✅. 
Wsparcie dla ukraińskich kobiet ✅.
Wartości, które dla Lewicy są absolutnie niepodważalne wybrzmiały bardzo mocno. Nie ustąpimy w walce o prawa kobiet ani na krok.
Wspaniałe polityczki lewicy i nieugięte odważne aktywistki, których słuchałem w Toruniu dają nam wszystkim nadzieję na przyszłość Dziękuję Wam!
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                          Na konferencji PES Women w Berlinie!

                          14.10.22

                          Pod hasłem #MakeHerCount zastanawialiśmy się jak pokonać genderową ślepotę i nierówności w czasie kryzysu spowodowanego najazdem Rosji na Ukrainę.
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                          Chcemy drogi rowerowej na Puławskiej teraz!

                          13.10.22

                          Na części ulicy Puławskiej czyli jednej z głównych warszawskich arterii, z któych korzystają także jadący do pracy warszawiacy na rowerach, trwa właśnie remont połączony ze zdejmowaniem częsci nawierzchni, ale jak informuje Zarząd Dróg Miejskich, Urząd Miasta w dalszym ciągu nie zamierza wyjść naprzeciw apelom, pismom, protestom i wynikom własnych konsultacji - i stworzyć przy okazji remontu przynajmniej kolejnego fragmentu drogi rowerowej. A przecież chodzi o codzienne bezpieczeństwo ogromnej liczby pieszych i rowerzystów!
W kolejnej akcji w tej sprawie apelowałem do władz miasta wraz z ludźmi kultury, aktywistami i radnymi warszawskiej Lewicy.
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                          Prawo Europa Sprawiedliwość

                          08.10.22

                          Podczas konwencji organizowanej przez Partię Europejskich Socjalistów w Warszawie rozmawialiśmy o tym jak przywrócić w Polsce praworządność i powołaliśmy do życia zespół prawników Lewicy, którzy przygotują harmonogram konkretnych działań, także tych prowadzących do rozliczenia osób odpowiedzialnych za zniszczenie polskiej praworządności!
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                          Lewica jest gotowa wziąć odpowiedzialność za nasz kraj!  

                          02.10.2022

                          Podczas połączonego spotkania Rad Krajowych Nowej Lewicy i Razem podjęliśmy strategiczną decyzję o dalszej ścisłej współpracy i wspólnym starcie w kolejnych wyborach. Lewica jest zjednoczona i gotowa do współrządzenia Polską.
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                          Jedna Europa, wspólna Energia!

                          01.10.2022

                          Podczas konwencji organizowanej przez Partię Europejskich Socjalistów w Gdańsku rozmawialiśmy w gronie europejskich, w tym polskich liderów/liderek Lewicy oraz aktywistek/aktywistów i ekspertów/ekspertek o tym jak skutecznie wprowadzić w Polsce i Europie czystą, zielona i w pełni niezależną od Putina energię.
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                          Pierwsza sesja plenarna po wakacjach

                          12.09.2022

                          Na pierwszej sesji plenarnej w Strasburgu po wakacjach omawialiśmy: 
1.Gwałtowny wzrost cen energii w Europie.
W kontekście wojny na Ukrainie zakłócenia w dostawach rosyjskiego gazu doprowadziły do gwałtownego wzrostu cen energii elektrycznej i niestabilności rynku, co zmusza nas do rozważenia ograniczenia cen lub oddzielenia cen gazu od cen energii elektrycznej.
2. Nowe zasady w celu powstrzymania wylesiania na świecie. Aby walczyć z globalnymi zmianami klimatu i utratą różnorodności biologicznej, posłowie zażądają od firm, aby produkty sprzedawane w UE nie pochodziły z terenów wylesionych lub zdegradowanych.
3. Adekwatna płaca minimalna: nowe przepisy podnoszące standard życia!
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                          Na pikniku z Młodą Lewicą

                          03.09.2022

                          Takie spotkania to czysta przyjemność i dużo nadziei na przyszłość:)
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                          Wspieram mieszkańców w walce z hałasem na zabytkowej ulicy oOrdona

                          30.08.2022

                          Zwracam się do Prezydenta Warszawy z apelem o udzielenie skutecznej pomocy mieszkańcom ulicy Ordona przez zmianę zasad ruchu drogowego na tej zabytkowej ulicy w taki sposób, żeby przemysłowy tranzyt odbywał się inną trasą a mieszkańcy mogli odpoczywać i zwyczajnie mieszkać w tym miejscu bez stałego narażenia na przekraczanie norm hałasu, co powoduje długotrwałe negatywne skutki zdrowotne.
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                          Ponownie w sprawie standardów dla pieszych i rowerzystów w stolicy!

                          28.08.2022

                          Wracamy z koleją interwencją do Prezydenta Warszawy w sprawie Puławskiej, bo naprawdę nie rozumiemy jak to możliwe, że Zarząd Dróg Miejskich ogłasza wielką "likwidację teleportów rowerowych" w Warszawie i tę arterię, w sprawie której tak wiele osób od lat apeluje o zmiany, po prostu pomija.
Zmian domagają się w kolejnych konsultacjach społecznych mieszkańcy, wspierają ich w tym różne organizacje (Miasto Jest Nasze, Warszawski Alarm Smogowy, Zielone Mazowsze Lewica Warszawa, Strefa Mieszkańców), miasto poczyniło w tej sprawie konkretne obietnice, które przywołujemy... i znów #niedasię.
Namawiamy ponownie, żeby jednak się dało: Puławska to jedna z ważnych przelotowych ulic jednej z centralnych dzielnic miasta. Standardy bezpieczeństwa dla pieszych i rowerzystów, a nie tylko dla aut, muszą być tu zachowane, bo mamy 2022 rok.
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                          Interweniuję u 15 wojewodów w sprawie jakości opieki w domach dziecka

                          20.08.2022

                          Kiedy w czerwcu, dzięki śledztwu dziennikarskiemu Wirtualnej Polski, w osłupieniu czytaliśmy o biciu, wiązaniu, trzymaniu w klatkach i zmuszaniu do jedzenia pomyj, czyli metodach pracy, stosowanych wobec dzieci przez siostry prezentki w Domu Pomocy Społecznej w Jordanowie, postanowiliśmy wraz z radną Agatą Diduszko-Zyglewską zapytać wojewodów o jakość i częstotliwośc kontroli w takich placówkach. Dostaliśmy sążnicste odpoweidzi. O tym co wynikło z naszej interwencji możecie przeczytać na łamach portalu KrytykaPolityczna.pl
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                          Biorę udział w kampanii na rzecz przeciwdziałania rakowi jąder

                          06.08.2022

                          Chłopaki! Badajmy się! Wczesne wykrycie raka jąder lub raka prostaty daje ogromną szanse wyleczenia i normalnego życia!
Biorę udział w kampanii #badajjajka bo chcę, żebyśmy długo i zdrowo żyli.
Panowie! Zdrowie najważniejsze!
Badania i profilaktyka nie boli, a kilka chwil poświęconych naszemu zdrowiu może uratować nam życie!
No i czas skończyć z głupim tabu wokół chorób mężczyzn. Głupie, to wstydzić się badać!
A zatem: BADAJMY JAJKA!
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                          Warszawa musi upamiętniać także kobiety!

                          05.08.2022

                          Sierpień to w Warszawie miesiąc, kiedy uwaga władz miasta i wielu mieszkańców skierowana jest ku przeszłości i upamiętnianiu bohaterów i ofiar w historii miasta. Tymi bohaterami i ofiarami było także mnóstwo kobiet, ale o nich wciąż słyszymy mniej.
Rola Warszawy jako stolicy i samorządu, który nie podlega populistycznej wrogiej kobietom i ich prawom prawicy, mogłaby być niezwykle ważna. Stolica reklamująca się hasłem „Warszawa jest kobietą” moglaby być dobrym wzorcem mądrej sensownej polityki pamięci i oddawania kobietom należnego ich miejsca w przestrzeni publicznej.
Niestety wciąż tak nie jest - jeśli Warszawa jest kobietą to wciąż niedocenioną i często gumkowaną z przestrzeni publicznej. Świadczą o tym konkretne liczby i fakty.
Czy wiecie, że wśród 247 nazw ulic nadanych w Warszawie od 2018, roku stulecia praw kobiet, tylko 16 poświęcono kobietom?
O tym i innych sprawach mówiłem podczas dzisiejszej konferencji, do udziału w której zaprosiłem także naszą warszawską radną Agata Diduszko-Zyglewska, dr Katarzynę Stańczak-Wiślicz (Zespół Archiwum Kobiet, IBL PAN) oraz Weronikę Wiszniewiecką z Młoda Lewica.
Warszawa może stać się miastem które realnie walczy o równouprawnienie kobiet, ale to wymaga pracy która wciąż nie została wykonana! PRowe ruchy nie zastąpią realnej troski i realnej pracy na rzecz kobiet.

                      

                  

                  
                  
                      
                          [image: ]
                      

                      
                          Apeluję do Stołecznego Komendanta Policji!

                          28.07.2022

                          Na prośbę mieszkańców Śródmieścia, zwróciłem się do Stołecznego Komendanta Policji o aktywniejszą reakcję na monity mieszkańców w związku z nocnymi „rajdami” regularnie urządzanymi przez piratów drogowych w okolicach ulic Marszałkowskiej i Królewskiej. 

 	„Rajdy”, które notorycznie naruszają zasady ładu i porządku publicznego oraz zakłócają ciszę nocną, kierowcy rozwijają niedozwoloną prędkość zarówno motocyklami jak i samochodami bez tłumików wprowadzając pojazdy na najwyższe obroty co powoduje wyjątkowo duży hałas, który w tych godzinach jest kilkukrotnie bardziej uciążliwy niż w ciągu dnia. 
 	Wykroczenie to jest określone w Kodeksie drogowym w art.Art.60.ust.2 pkt. 2 oraz w kodeksie wykroczeń, art. 51 § 1. Do tego, jak przypominają mieszkańcy, w strefie zamieszkania dopuszczalny poziom hałasu to 60 decybeli w dzień i 50 decybeli nocą. Poziom hałasu emitowany przez "piratów drogowych” jest przynajmniej dwukrotnie wyższy. Niestety według relacji mieszkańców Policja nie reaguje skutecznie na zgłoszenia w tej sprawie i problem trwa.
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                          Interweniuję u Ministra Zdrowia w spr. pacjentów ze stomią!

                          27.07.2022

                          Zwróciłem się do Ministra Zdrowia w związku z projektem Rozporządzenia o refundacji wyrobów medycznych na zlecenie - w tym wyrobów stomijnych, który – jak informują mnie bardzo zaniepokojeni pacjenci i pacjentki - w zatrważający sposób ograniczy, a w większości wypadków uniemożliwi polskim stomikom uczestniczenie we wszystkich sferach życia. Zmiany dotkną między 60 a 70 tys. pacjentów i pacjentek, często osoby starsze lub osoby z problemami onkologicznymi!
Pacjentów bardzo martwią szkodliwe dla nich zmiany, ale także sam tryb konsultowania projektu Rozporządzenia: konsultacje toczą się w lipcu i są skrócone do 21 dni! Ministerstwo Zdrowia uzasadnia skrócenie terminu do 21 dni tym, „że projektowane rozporządzenie wprowadza ważne zmiany oczekiwane przez świadczeniobiorców”. Jest to uzasadnienie niezrozumiałe.

 	Zaapelowałem do Ministra o ponowne wypracowanie takich rozwiązań, które nie będą prowadziły do pogorszenia warunków życia tak ogromnej grupy obywatelek i obywateli naszego kraju. 
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                          Pytamy wojewodów o domy dziecka prowadzone przez Kościół!

                          28.06.2022

                          Z szokującego reportażu dziennikarzy WP.PL ("Piekło u zakonnic. Bicie, wiązanie, zamykanie w klatce. Horror dzieci w DPS pod Krakowem", Szymon Jadczak, Dariusz Faron, 13 czerwca 2022) dotyczącego znęcania się przez zakonnice z zakonu prezentek nad podopiecznymi Domu Pomocy Społecznej w Jordanowie, opinia publiczna dowiedziała się m.in. o niedostatecznej opiece nad tym miejscem ze strony władz wojewódzkich, które pomimo przeprowadzonej w 2020 roku kontroli nie zauważyły ogromnej skali przemocy, której doświadczały dzieci i niepełnosprawni dorośli ze strony zakonnic.
Dlatego wspólnie z członkinią Zarządu Krajowego Nowej Lewicy, Agatą Diduszko-Zyglewską wysłaliśmy pisma interwencyjne do kilkunastu wojewodów z pytaniami o sposób kontrolowania standardów opieki w prowadzonych przez Kościół domach dziecka i domach pomocy społecznej.
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                          #pieszamasakrytyczna już po raz 3 spotyka się na Puławskiej!

                          14.06.2022

                          Dlaczego blokuję główną ulicę Warszawy? Odpowiedź jest prosta - to także ulica dla mnie! 
A tak naprawdę wcale jej nie blokuję tylko wraz z Masą Krytyczną udowadniam, że dwa pasy ruchu w jedną stronę dla aut na Puławskiej absolutnie wystarczają! Ten trzeci może być bezpieczną ścieżką rowerową - i o to wraz z warszawską Lewicą, organizacją Miasto Jest Nasze i Zielone Mazowsze apelujemy do władz Warszawy: chcemy móc bezpiecznie przejechać!
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                          Konferencja samorządowa Lewicy

                          13.06.2022

                          PIS SAMORZĄDU NIE LUBI I NIE SZANUJE. Mówię to jako były samorządowiec. Nasze małe ojczyzny potrzebują dwóch rzeczy, a których PiS im nie da. 
Pierwsza z nich to demokracja, której PiS się brzydzi, ponieważ Kaczyński chciałby wszystko kontrolować z Nowogrodzkiej. A samorząd, jak nazwa wskazuje, chciałby się rządzić sam. 
Druga sprawa to finansowanie. Prawo i Sprawiedliwość doprowadziło do tego, że samorządowcy ledwo wiążą koniec z końcem, mając do tego cały ogrom zadań. 

Samorząd to jest bijące serce Polski. Kto w Polsce wprowadza ważne zmiany? Kto wdraża in vitro, edukację seksualną, odnawialne źródła energii? Kto dziś broni Konstytucji? Dzięki komu Strajki Kobiet rosły w siłę, a Młodzieżowe Strajki Klimatyczne? Właśnie dzięki samorządowcom. 
Samorząd to dzisiaj ostoja demokracji i stabilności naszego kraju. Po raz kolejny dał temu dowód podczas pandemii, czy też podczas napływu uchodźców - to kryzysy, które samorządowcy wzięli na swoje barki. 

Dziś ogłosiliśmy powstanie Uniwersytetu Samorządowego, będziemy szkolili kadry i przygotowywali kolejne pokolenia samorządowców, którzy wezmą odpowiedzialność za Polskę w terenie. 

O tym wszystkim mówiłem podczas dzisiejszej konferencji samorządowej w Sejmie. Na zaproszenie klubu parlamentarnego Lewica do Warszawy przyjechało ponad 200 samorządowców i samorządowczyń z całej Polski. Prezydenci, burmistrzowie, radni oraz działacze społeczni z całego kraju rozmawiali z posłami o potrzebach małych ojczyzn.
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                          Europa Równych Szans - konwencja 

                          04.06.2022

                          #EuropaRównychSzans to nie pusty slogan. To hasło, według którego będziemy kreować wspólną politykę polski i Unii Europejskiej. Grupa Progresywnego Sojuszu Socjalistów i Demokratów w Parlamencie Europejskim ma pomysł na zieloną i tolerancyjną Europę. Czas wdrożyć ją w życie!
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                          Lekcje języka polskiego dla Ukraińców w moim warszawskim biurze!

                          25.05.2022

                          Tymczasem w moim warszawskim biurze dzięki naszej współpracy ze wspaniałymi warszawskimi wolontariuszami - od poniedziałku osoby z Ukrainy mogą bezpłatnie uczyć się języka polskiego. #solidarnizUkrainą 
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                          Konferencja "Europa Równych Szans" we Wrocławiu już 4 czerwca! Zapraszamy!

                          23.05.2022

                          Zapraszamy do udziału w konferencji  "Europa Równych Szans" organizowanej przez Grupę Progresywnego Sojuszu Socjalistów i Demokratów w Parlamencie Europejskim we współpracy z Nową Lewicą, w ramach Konferencji o Przyszłości Europy! 
Konferencja odbędzie się we Wrocławiu 4 czerwca 2022 r. w sali audytoryjnej Wrocławskiego Centrum Kongresowego o godz. 11.00 
To wyjątkowa okazja do dialogu z obywatelkami i obywatelami na temat głównych problemów dotykających współczesną Europę.  
W konferencji udział wezmą m.in.:
- Frans Timmermans, 
Wiceprzewodniczący Komisji Europejskiej
- Helena Dalli,
Komisarz KE ds. Równości 
- Aleksander Kwaśniewski, 
Prezydent RP w latach 1995-2005
- Robert Biedroń, współprzewodniczący Nowej Lewicy, eurodeputowany 
- Włodzimierz Czarzasty, współprzewodniczący Nowej Lewicy, Wicemarszałek Sejmu RP
- Krzysztof Śmiszek, wiceprzewodniczący Nowej Lewicy oraz posłanki i posłowie na Sejm RP, eurodeputowani, samorządowcy z Dolnego Śląska, a także organizacje pozarządowe. 
Przedmiotem wrocławskiej konferencji będą zagadnienia związane z równością obywateli, pozycji kobiet we współczesnej Europie oraz kwestie związane z działaniami UE na rzecz Zielonej Transformacji oraz powstrzymania zmian klimatu. 
Link do rejestracji -
https://socialistsanddemocrats.eu/registration/europe-equal-opportunities-wroclaw-poland-4-june-2022-register-now?fbclid=IwAR0hBrnGBAg-uUu5BowFLt46EQ30g_mV93BqNY26GBiABE4YGTadS_0x7gY
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                          Kolejny atak Zjednoczonej Prawicy na kobiety - tym razem na celowniku samotne matki - konferencja

                          16.05.2022

                          Rząd w czwartek odrzucił w Sejmie poprawki Lewicy o przywrócenie samotnym rodzicom możliwości wspólnego rozliczania z dziećmi i przyjął ustawę, która niszczy prawo, które działało od 30 lat i konkretnie sprzyjało wyrównywaniu szans ekonomicznych dzieci z niepełnych rodzin. PiS który tak dużo mówi o rodzinie zwyczajnie nie uznaje, że samotny rodzic z dziećmi to rodzina. A ci samotni rodzice to w 90 proc. samotne matki. Prawica po raz kolejny atakuje polskie kobiety. I szuka oszczędności budżetowych ich kosztem.
Dziś w Sejmie wraz z mamami ze Stowarzyszenia Samotni Rodzice i Samotnych Rodziców kontra Polski Ład obiecaliśmy, że nie odpuścimy tematu i będziemy żądać przywrócenia możliwości wspólnego rozliczania PIT-u w kształcie, w którym to prawo z powodzeniem działało przez trzy dekady.
Będziemy tez namawiać senatorów do zatrzymania tej haniebnej zmiany prawa.
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                          Konwencja - Zielona Lewica

                          14.05.2022

                          Rząd Prawa i Sprawiedliwości zamiast wspierać i dofinansowywać inwestycje związane z OZE woli dalej pchać pieniądze w wydobycie węgla, finansując tym samym agresję Putina na Ukrainę.
Czas to zmienić, Lewica przedstawiła jasny plan na odejście od węgla i zainwestowanie w OZE!
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                          Kolejny atak prawicy na kobiety. Tym razem na celowniku samodzielne matki - interweniuję

                          12.05.2022

                          Zjednoczona Prawica przeprowadza kolejny atak na kobiety!
Tym razem polskie Oko Mordoru skierowało się na samodzielne matki - a dokładnie na wszystkich samotnych rodziców, ale w przygniatającej większości to oczywiście kobiety.
Według prawa, które obowiązywało od 1991 roku samodzielni rodzice mogli rozliczać się wspólnie razem z dziećmi, na tej  samej zasadzie na jakiej rozliczają się małżeństwa. Tzw. Nowy Ład niszczy tę zasadę. Bezdzietne małżeństwo nadal skorzysta z ulgi, matka która samodzielnie wychowuje dziecko, a do tego nie dostaje alimentów, bo państwo nie umie ich skutecznie ściągać od dłużników, ulgi nie odstanie.
To bezsensowana zmiana, która dyskryminuje pół miliona samotnych rodziców i łamie kilka artykułów Konstytucji. Na przykład ten o ochronie macierzyństwa, na który tak lubią powoływać się prawicowcy, żeby dręczyć kobiety.
Dziś głosowanie w Sejmie nad tą sprawą. Zwróciłem się do Premiera Mateusz Morawiecki o cofnięcie tej szkodliwej zmiany w prawie.
A skąd prawica wzięła ten pomysł? Samotni Rodzice kontra Polski Ład nie mają wątpliwości: po działaniach prawnych utrudniających rozwody, to kolejna inicjatywa, która ma systemowo karać tych, którzy nie żyją zgodnie z fundamentalistycznym wzorem rodziny, zgodnie z którym matka ze swoim dzieckiem nie jest rodziną. 
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                          9 maja - Dzień Unii Europejskiej!

                          09.05.2022

                          9 maja 1950 r. podpisano historyczną deklarację, która zapoczątkowała integrację naszego kontynentu. Deklaracja Schumana dała początek Europejskiej Wspólnoty Węgla i Stali, która przeistoczyła się następnie w Europejską Wspólnotę Gospodarczą, która ostatecznie stała się Unią Europejską.
Zrodzone z wojny porozumienie, przyniosło 72 lata pokoju państwom chcącym współpracy i integracji. Odrzucenie nacjonalizmu dało niespotykany efekt w sakli globu, tworząc wspólnotę krajów dążących do dobrobytu, opartą na demokracji i poszanowaniu prawa.
Polska jest częścią UE od 1 maja 2004 r., kiedy to rząd SLD-UP-PSL kierowany przez Leszka Millera wprowadził nasz kraj do wspólnoty. Przez 18 lat członkostwa nasz kraj otrzymał ponad 216 mld euro z unijnych funduszy. 
Wszystkim krytykom Unii Europejskiej odpowiadamy: albo Federacja Europejska albo Federacja Rosyjska - wybór należy do nas! 
Lewica jest najbardziej proeuropejską siłą polityczną. Wprowadziliśmy Polskę do NATO i do UE. Czas na wprowadzenie Europy do Polski. Nieustannie trzeba powtarzać i przypominać, że UE to nie bankomat. Dla nas Unia to wartości, bezpieczeństwo, wspólna armia, wspólna waluta, wspólna energetyka. Dzięki solidarności europejskiej rosyjskie wojsko teraz krwawi. I będzie krwawiło.
Najbliższe dekady musimy wykorzystać na działania, które zwiększą przewagę Zachodu nad Rosja w potencjale militarnym. Ukraińcy pokazali, że Europa to styl życia, do którego aspirują miliony ludzi na całym świecie. To europejski model społeczny, który przyciąga ludzi na całym świecie. Sytuacja Ukrainy byłaby całkiem inna, gdyby tak jak Polska była w strukturach EU i NATO. Bycie pełnoprawnym członkiem tych sojuszy jest naszą racją stanu. Polska jest i będzie silna w silnej zjednoczonej Europie!
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                          Mur na granicy polsko-białoruskiej zagraża puszczy białowieskiej i środowisku naturalnemu. Jak zareaguje Unia Europejska?

                          05.05.2022

                          Pamiętacie mur, o którym w 2018 roku mówił cały świat? 
To był mur zbudowany przez nienawiść, ksenofobię i zaściankowość byłego prezydenta Stanów Zjednoczonych. Mur na granicy z Meksykiem miał zatrzymać nielegalną migrację. 
Czy zatrzymał cokolwiek poza migrującymi zwierzętami? Nie, ponieważ ludzie zawsze znajdą sposób - zwierzęta nie. Żaden mur jeszcze nie zatrzymał migracji. 
Czemu kolejna procedura naruszenia nie została jeszcze wszczęta? Apeluje już o to 1800 naukowców, 150 organizacji pozarządowych i blisko 100 tysięcy mieszkańców tamtego terenu. Wymarłym gatunkom nie pomogą unijne programy odbudowy. 
Będzie po prostu za późno. 
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                          Kolejna sesja plenarna w Parlamencie Europejskim rozpoczęta!

                          03.05.2022

                          Wczoraj rozpoczęliśmy kolejną, wymagającą sesję plenarną w Strasburgu. Tym razem na agendzie: 

- Ukraina - odpowiedź UE na gospodarcze i społeczne skutki wojny. Wzywamy Komisję do przedstawienia propozycji złagodzenia gospodarczych i społecznych skutków sankcji ;

- Debata o wynikach konferencji nt. Przyszłości Europy - przez ostatnie miesiące to unijni obywatele dyskutowali w Parlamencie w Strasburgu o tym, w jakim kierunku powinna rozwijać się nasza wspólnota. Przedstawiono 49 konkretnych propozycji. Posłowie zwrócą się więc o uruchomienie procedury rewizji traktatów - tak aby sprostać oczekiwaniom obywateli;

- Uniwersalna ładowarka: Parlament ma dać zielone światło negocjacjom w sprawie uniwersalnej ładowarki, która przyczyni się do ograniczenia elektroodpadów i ułatwi ładowanie przenośnych urządzeń elektronicznych;

- W końcu - odbędzie się głosowanie nad moją autorską rezolucją, jako przewodniczącego Komisji ds. Praw Kobiet, dotyczącą wpływu wojny na kobiety z Ukrainy 
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                          3 maja - Święto Konstytucji

                          03.05.2022

                          Dziś 3 maja - święto naszej pierwszej Konstytucji, z której powinniśmy być dumni na każdym kroku! Ja przy tej okazji chciałbym przypomnieć jak ważne jest przestrzeganie OBECNEJ ustawy zasadniczej. Szczególnie takich artykułów, które nie do końca odpowiadają naszym rządzącym. 
Np. Art. 1: 
"Rzeczpospolita Polska jest dobrem wspólnym wszystkich obywateli"
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                          Cisza nad Jeziorem Solińskim powinna wrócić jak najszybciej - apeluję!

                          29.04.2022

                          Naczelny Sąd Administracyjny uchylił uchwałę Rady Powiatu Leskiego, która limitowała liczbę statków z napędem spalinowym, co oznacza ZNIESIENIE strefy ciszy na Jeziorze Solińskim! 
Decyzja ta jest naszym zdaniem bardzo niepokojąca, ponieważ cisza nad Jeziorem Solińskim jest nieodłącznym elementem piękna lokalnego krajobrazu. Jest to m.in. powód, dla którego każdego roku nad jeziora przyjeżdżają z całego kraju tysiące turystów, kuracjuszy i żeglarzy przyzwyczajonych do unikatowego klimatu oraz czerpiących radość z ciszy, oraz wyjątkowości tych miejsc. Ważną kwestią jest także ochrona lokalnego niepowtarzalnego ekosystemu: jezioro i obszar wokół niego to tereny lęgowe, gdzie występują rzadkie gatunki ptaków i zwierzęta, co czyni ten obszar wyróżnikiem na mapie obszarów chronionych Województwa podkarpackiego.
Właśnie dlatego razem z Łukaszem Rydzikiem zdecydowałem się interweniować w tej sprawie u Radnych Powiatu Leskiego, aby jak najszybciej przyjąć nową uchwałę. Ze swojej strony zaproponowałem także pomoc w jej stworzeniu. Nie możemy dopuścić, aby hałas przyczynił się do degradacji niepowtarzalnego ekosystemu oraz zakłócił spokój rodzinom od lat wypoczywającym w ciszy nad jeziorem Solińskim.
Cisza nad Jeziorem Solińskim powinna wrócić jak najszybciej, i o to właśnie apelujemy.
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                          Spotkanie z młodymi w Parlamencie Europejskim w ramach programu "Erasmus+". 

                          28.04.2022

                          Dzisiaj miałem niezwykłą okazję poznać wspaniałych, młodych i mądrych ludzi, którzy odwiedzili nas w Parlamencie Europejskim, w ramach programu „Erasmus + angażowanie eko-obywateli”. Razem z posłankami Gwendoline Delbos-Corfield i Özlem Alev Demirel odpowiadaliśmy na pytania z zakresu ekologii, które postawili nam uczniowie z: IES Ribera Del Tajo, LXV Liceum Ogólnokształcące im. gen. Józefa Bema w Warszawie, Gesamtschule Hardt, Sainte-Marie Lyon
Nie było łatwo, ponieważ mierzyliśmy się z tematem katastrofy klimatycznej, której skutki już teraz odczuwamy na każdym kroku. Wierzę jednak, że to właśnie innowacyjne projekty takich młodych ludzi są w stanie uratować nasza umierająca planetę przed zagładą. A my - politycy - musimy te projekty wspierać! 
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                          Sejm odbiera immunitet poselski Joannie Scheuring-Wielgus za walkę o doprowadzenie do odpowiedzialności pedofili w sutannach!

                          28.04.2022

                          Sejm odebrał immunitet poselski Joannie Scheuring-Wielgus, która na znak protestu wobec tuszowania pedofilii przez kler powiesiła dziecięce buciki na płocie toruńskiej katedry!
Państwo w którym księża-pedofile chodzą na wolności, a posłance ich ścigających odbiera się immunitet - JEST PATOLOGIĄ! 
#muremzaJSW
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                          Apelujemy o dymisję ministra Horały!

                          27.04.2022

                          Dziś jako Lewica apelujemy o dymisję ministra Horały odpowiedzialnego za totalny pat w polskim transporcie lotniczym i nie tylko, bo już trwa protest kontrolerów lotów, a do strajku szykują się właśnie kolejarze.  
Sprawny transport to bezpieczeństwo, pojmuje to już każdy - z wyjątkiem polskiego rządu. 
A na zdjęciu poniżej nasz poseł Maciej Kopiec, który apelował dziś o jak najszybsze porozumienie rządu z kontrolerami ruchu lotniczego w zakresie bezpieczeństwa i dymisję ministra Horały.
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                          Transport publiczny tylko dla osób bez niepełnosprawności? INTERWENIUJĘ

                          27.04.2022

                          W Warszawie wciąż istnieją takie przystanki i stacje, do których dostęp maja tylko ci, którzy mogą chodzić po schodach. 
Jednym z tych miejsc jest warszawska stacja PKP Służewiec, ta wokół której stoją liczne biurowce i bloki mieszkalne.  Może służyć tysiącom ludzi dojeżdżającym do pracy i domu - jednak obecnie tylko tym, którzy nie prowadzą wózka lub na nim nie jadą, i którzy nie mają kłopotów z chodzeniem. Bo te osoby nie pokonają trzech kondygnacji schodów, a windy w tym miejscu, jak wiemy z kolejnych artykułów i skarg mieszkańców, 9z krótkimi przerwami na działanie) nie działają od lat.
Zwróciłem sie do Generalna Dyrekcja Dróg Krajowych i Autostrad [GDDKiA] która odpowiada za tę stację z interwencją w tej sprawie - naprawdę nie da się powtarzane od lat przez urzędników w sprawie tych czterech wind jest nieakceptowalne!
Dostępność przystanków i stacji kolejowych dla wszystkich a nie dla wybranych musi być w 2022 podstawowym standardem.
Musi się dać.
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                          Żądam wycofania zarzutów wobec Justyny Wydrzyńskiej!

                          06.04.2022

                          W ten piątek przed sądem ma stanąć Pani Justyna Wydrzyńska, doula i obrończyni praw człowieka. Ziobrowska prokuratura postawiła jej zarzuty karne w związku z tym, że pomogła ciężarnej kobiecie w zdobyciu tabletek aborcyjnych w celu przeprowadzenia aborcji. To kolejna - bezprecedensowa w Europie! - eskalacja ataku państwa polskiego na własne obywatelki.
Dlatego jako Przewodniczący Komisji Praw Kobiet i Równouprawnienia (FEMM) w Parlamencie Europejskim, a także współprzewodniczący Nowej Lewicy, wzywam dziś Ziobrę do natychmiastowego wycofania wszystkich zarzutów wobec Justyny Wydrzyńskiej i do zaprzestania łamania praw polskich kobiet.
Polki są atakowane przez własne Państwo, na rzecz którego pracują, w którym płacą podatki i które ma obowiązek zapewnić im pełnię praw obywatelskich. Polska łamie prawa człowieka wobec kobiet odbierając im prawa reprodukcyjne, w tym prawo do aborcji, z którego korzystają bez przeszkód wszystkie inne Europejki. Kierujące się religijną ideologią władze ograniczają także dostęp do środków antykoncepcyjnych oraz wiedzy o tym jak unikać niechcianej ciąży, złego dotyku i przemocy seksualnej. W ten sposób zastawiają na własne obywatelki pułapkę bez wyjścia. 
Jest to skrajnie nieodpowiedzialne działanie wymierzone w bezpieczeństwo wszystkich kobiet w Polsce, ale także w bezpieczeństwo Polski jako kraju członkowskiego Unii Europejskiej zobligowanego do przestrzegania standardów przyjętych w międzynarodowych dokumentach dotyczących praw człowieka. Łamanie praw człowieka to krok ku wyprowadzeniu Polski z bezpiecznej rodziny europejskich demokracji współdziałających w ramach Unii Europejskiej.
Barbarzyńskie prawo i stygmatyzacja aborcji nie poprawia dzietności ani komfortu życia polskich rodzin. Organizacje, których współzałożycielką jest Pani Justyna Wydrzyńska, Aborcyjny Dream Team i Aborcja bez Granic, przejęły rolę opiekuńczą, którą wobec kobiet powinno pełnić państwo. Wyręczają je w dostarczaniu potrzebnych informacji na temat bezpiecznej aborcji, a także w ratowaniu życia i zdrowia kobiet, które potrzebują aborcji. 
Jak pokazują liczne przykłady z Polski i innych krajów, nawet najbardziej restrykcyjne prawo nie zmusi do rodzenia kobiet, które tego nie chcą. Takie prawo prowadzi jedynie do śmierci kolejnych kobiet - tych, którym nie udzielono pomocy w szpitalach, i tych, które w desperacji pozbawione wszelkiej pomocy użyją niebezpiecznych metod do samodzielnego wywołania aborcji. 
Prześladowanie kobiet przez państwo polskie musi się skończyć!

Jak możesz pomóc?
- przyjdź w piątek o 9.30 pod sąd: rozprawa odbędzie się w Warszawie przy ulicy Poligonowej 3
- podpisz petycję Amnesty International Polska
https://amnesty.org.pl/akcje/stan-w-obronie-justyny/
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                          Czas na równość! Spotkanie z Fabrizio Petri, wysłannikiem Włoskiego Parlamentu ds. praw osób LGBTIQ+

                          31.03.2022

                          Dzisiaj odbyliśmy spotkanie z Fabrizio Petri - specjalnym wysłannikiem Włoskiego Parlamentu ds. praw osób LGBTIQ+. Podobne stanowiska istnieją jeszcze tylko w Stanach Zjednoczonych, Wielkiej Brytanii, Argentynie i Niemczech. Rozmawialiśmy o 4 filarze najnowszej strategii na rzecz równości LGBTiQ 2020-2025 wypuszczonej niedawno przez Komisję Europejską. Czwarty filar dotyczy promocji praw osób LGBTIQ+ w polityce zagranicznej Unii Europejskiej. To bardzo ważne, żeby Unia Europejska dokładała wszelkich starań chociażby w kwestii zniesienia kary śmierci za homoseksualizm w krajach trzecich. Temat ten zgłębialiśmy także w kontekście Międzynarodowej Konwencji Praw Osób LGBTIQ+ (na wzór Międzynarodowej Konwencji Praw Człowieka) - prace nad którą chcemy rozpocząć wspólnie z ONZ i Radą Europy. Miłość to miłość, czas na równości! 
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                          Rada Bezpieczeństwa Narodowego. Żądam konkretnych odpowiedzi na konkretne pytania.

                          28.03.2022

                          Na dzisiejszej Radzie Bezpieczeństwa Narodowego chcemy dowiedzieć się od Prezydenta paru rzeczy: 

- Jak się ma sytuacja obronna Polski? 

- Jak Polska zamierza poradzić sobie z największym po II wojnie światowej napływem uchodźców? 

-  Co dalej z polską polityką zagraniczną? 

-  Jak uniezależnić energetycznie Europę od Rosji? 

- Europa musi przestać być stacją benzynową! 
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                          NIE dla wyrzucania kobiet z dziećmi do lasu na granicy!

                          24.03.2022

                          Polska nie może być krajem, który wyrzuca do lasu kobiety z dziećmi.

Zaalarmowany przez Matki Na Granicę wysłałem wczoraj pismo z pilnymi pytaniami do komendanta Straży Granicznej w Narewce, gdzie znalazły się uratowane przez funkcjonariuszy z bagna dwie matki z sześciorgiem dzieci. 

Najmłodsze z nich ma niecałe półtora miesiąca i jak informują aktywiści "urodziło się w Bruzgach, strasznym, nieogrzewanym magazynie na granicy polsko-białoruskiej, gdzie całymi miesiącami w fatalnych warunkach przetrzymywano setki osób, które marzyły o ratunku w Europie.

Po tym, jak białoruskie służby opróżniły magazyn z pozostających tam najsłabszych osób: rodzin z malutkimi dziećmi, niepełnosprawnych, osób starszych, tych ludzi wypchnięto do lasu na granicy, gdzie spędzili blisko tydzień!"

Istnieje obawa, że po opuszczeniu szpitala te matki z dziećmi mogą zostać wypchnięte do lasu. Byłoby to absolutnie niezgodne z polskim prawem.

Dlatego pytam o ich dalsze losy, o wszczęcie procedury azylowej, bo wszystkie te osoby poprosiły o azyl, i o zapewnienie im dostępu do organizacji zapewniającej pomoc prawną. 
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                          Spotkanie z Věrą Jourová wiceprzewodniczącą Parlamentu Europejskiego i Heleną Dalli - europejską Komisarz do spraw Równości 

                          10.03.2022

                          Żadna kobieta nie powinna obawiać się przemocy we własnym domu.
Dlatego jest mi niezmiernie miło poinformować, że z radością jako Przewodniczący Komisji Praw Kobiet i Równouprawnienia przyjąłem ostatnio propozycję dyrektywy, która ma na celu zapobieganie i zwalczanie przemocy wobec kobiet i przemocy domowej.
Szczegóły tego dokumentu miałem przyjemność konsultować z Věrą Jourová - wiceprzewodniczącą Parlamentu Europejskiego, i Heleną Dalli - europejską Komisarz do spraw Równości
Niestety jak wszyscy wiemy pandemia COVID odegrała w tym temacie niezwykle dużą, niechlubną rolę - przyczyniła się do dramatycznego wzrostu przemocy ze względu na płeć, w szczególności ze strony partnerów, w związkach. 
Między innymi dlatego wdrożenie w życie tego instrumentu jest potrzebne jak nigdy dotąd.
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                          Zaproponowaliśmy projekt dyrektywy ws zwalczania i zapobiegania przemocy wobec kobiet i przemocy domowej 

                          09.03.2022

                          Tegoroczny Dzień Kobiet jeszcze bardziej niż co roku kazał nam wszystkim skupić się na tym, że kobiety i dziewczynki doświadczają przemocy, która ma wiele różnych wymiarów.
Dzień Kobiet minął, ale kwestia przemocy wobec kobiet musi być dla nas problemem  do rozwiązania każdego dnia, dopóki nie osiągniemy zmiany.
Komisja, którą prowadzę przedstawiła wczoraj propozycję dyrektywy w sprawie zwalczania przemocy wobec kobiet i przemocy domowej. Będę pracował nad tym, żeby ta dyrektywa jak najszybciej weszła w życie, bo wpływanie na prawodawstwo to może niezbyt szybkie, ale skuteczne narzędzie zmiany.
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                          Wyjątkowy Dzień Kobiet 2022

                          08.03.2022

                          Kochane. Tegoroczny Dzień Kobiet jest obchodzony w wyjątkowych okolicznościach. Kiedy na naszych sąsiadów spadają bomby zbrodniarza wojennego, nasze przyjaciółki z Ukrainy spędzają swoje święto w schronach, pociągach za granicę i na barykadach. 
8 marca jesteśmy ze wszystkimi bohaterkami z Ukrainy, które codziennie demonstrują nam swoją siłę i odwagę.
Nigdy nie wątpiłem w moc kobiet, nigdy się na niej nie zawiodłem. 
Slava Ukraini, slavy heroyinʹ Ukrainy
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                          Agenda sesji plenarnej Parlamentu Europejskiego

                          07.03.2022

                          Rozpoczęła się w Strasburgu, kolejna - bardzo ważna sesja plenarna, która w większości będzie dotyczyła wojny w Ukrainie. W szczególności - bezpieczeństwa Europy i sytuacji uchodźców. Sankcje i edukacja kluczowe w walce z zagraniczną ingerencją! Poza tym na agendzie: Parlament uczci Międzynarodowy Dzień Kobiet . We wtorek, ukraińska pisarka Oksana Zabużko, wygłosi przemówienie do posłów. Posłowie będą głosować nad rezolucją oceniającą konsekwencje niedawnej decyzji Europejskiego Trybunału Sprawiedliwości, który utrzymał w mocy rozporządzenie o warunkowości budżetowej; Ogólnounijny zakaz "złotych paszportów" i wspólne zasady dotyczące "złotych wiz” Posłowie będą głosować nad utworzeniem specjalnych komisji ds. ingerencji i dezinformacji z zagranicy oraz ds. pandemii COVID-19, a także komisji śledczej ds. afery Pegasus. Stay Tuned!
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                          Otwarcie punktu pomocowego dla Ukrainy - konferencja prasowa

                          07.03.2022

                          Już od tygodnia dyżurujemy na Złotej 11, a dziś oficjalnie otworzyliśmy nasz punkt pomocowy Lewicy w Warszawie.

Informujemy, pomagamy w ogarnięciu noclegów, możliwości pracowych i innych potrzeb, prowadzimy dyżury prawne, pomagamy w tłumaczeniach i negocjacjach z urzędami.

Wspieramy też herbatą kawą i rozmową.
Jeżeli chcecie nam pomóc jako wolontariuszki/e, macie pracę dla kogoś z Ukrainy lub możecie pomóc wolontariacko np. w tłumaczeniu dokumentów z ukraińskiego na polski i angielski (dyplomy, świadectwa pracy etc.), to koniecznie dawajcie znać.

Jeśli chcecie przynieść coś dla osób, które do nas przychodzą (środki higieny, rzeczy dla dzieci, itp.) - zapraszamy!
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                          Miejsce Ukrainy jest w Unii Europejskiej

                          02.03.2022

                          Miejsce wolnej, niepodległej Ukrainy jest przy europejskim stole.

Parlament Europejski 637 głosami przyjął rezolucję, w której opowiedział się za jak najszybszym przyjęciem Ukrainy do Unii Europejskiej w ramach art. 49 Traktatu.

Agresja na Ukrainę jest agresją wymierzoną przeciwko całej Europie. To wojna, na której Putin jest przestępcą, a ukraińskie kobiety, dzieci i mężczyźni są bohaterami. Jako Polak z kraju legendarnej Solidarności proszę dzisiaj cały demokratyczny świat o solidarność z Ukrainą. Za wolność naszą i waszą.
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                          Rada ds. zagranicznych Lewicy ws. agresji Rosji na Ukrainę

                          28.02.2022

                          Podczas spotkania Rady ds. zagranicznych Lewicy ws. agresji Rosji na Ukrainę przyjęliśmy stanowcze oświadczenie. Apelujemy o uwolnienie Ukrainy od długu publicznego,  pełne odcięcie Rosji od światowego systemu finansowego. Opowiadamy się za postawieniem wszystkich zbrodniarzy wojennych przed odpowiedzialnością karną w międzynarodowym trybunale w Hadze. Ponadto oligarchów wspierających agresję i przekazanie ich rządowi Ukrainy powinna spotkać natychmiastowa  konfiskata majątków rosyjskich.

Dziś Ukraina nie potrzebuje kolejnych podświetlonych polskich budynków w barwy ich flagi. Potrzebują realnej, zwłaszcza finansowej pomocy. Jeśli “solidarność” ma być czymś więcej niż tylko pustym słowem, to kraje Unii Europejskiej, Bank Centralny i banki krajowe powinny odciążyć Ukrainę i przejąć obsługę długu zagranicznego Ukrainy.
Jako Lewica powołaliśmy Radę ds. zagranicznych pod honorowym przewodnictwem prezydenta Aleksandra Kwaśniewskiego, która zajęła się tematem agresji Rosji na Ukrainę.
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                          Spotkanie z przewodnicząca European Women’s Lobby Konstantiną Vardaramatou 

                          08.02.2022

                          8 lutego spotkałem się z Konstantiną Vardaramatou, przewodniczącą European Women’s Lobby, największej i najstarszej organizacji zrzeszającej stowarzyszenia kobiece w Europie, która reprezentuje ponad 200 reprezentująca łącznie ponad 2000 organizacji w 27 krajach!

Podczas spotkania omówiliśmy przyszłą współpracę oraz priorytety w zakresie praw kobiet na nadchodzący rok, w szczególności walka z przemocą ze względu na płeć, atakami na prawa kobiet w krajach takich jak  Polska czy Węgry oraz wzmocnienie pozycji kobiet na rynku pracy.
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                          Spotkanie z przewodniczącą Parlamentu Europejskiego Roberta Metsola i Petrasem Austreviciusem

                          15.02.2022

                          Jako przewodniczący delegacji Parlamentu Europejskiego ds. relacji z Białorusią spotkałem się z przewodniczącą Parlamentu Europejskiego Robertą Metsolą oraz stałym sprawozdawcą ds, Białorusi w Parlamencie Europejskim Petrasem Austreviciusem, aby omówić kwestie bezpieczeństwa w Europie w kontekście sytuacji na Ukrainie i Białorusi. 

Podczas spotkania w szczególności poruszyliśmy temat wsparcia finansowego dla tych państw oraz potrzeby stanowczych działań UE wobec Rosji. 
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                          Spotkanie z Komisarz Heleną Dalli

                          17.02.2022

                          Jako przewodniczący Komisji Praw Kobiet i Równouprawnienia spotkałem się z Komisarz Heleną Dalli, która w UE odpowiada za kwestie równości. 

Podczas spotkania poruszyliśmy najważniejsze priorytety komisji FEMM na nadchodzący rok, w szczególności projekt dyrektywy dotyczącej przemocy ze względu na płeć oraz negocjacje nad dyrektywami w sprawie przejrzystości wynagrodzeń i kobiet w zarządach. Komisarz Dalli, jako sojuszniczka kobiet i osób LGBTI+ w Polsce, zadeklarowała dalszą gotowość do walki, by wszystkie Europejki i Europejczycy mieli prawo do równego traktowania niezależnie od swojej orientacji seksualnej czy tożsamości płciowej.
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                          Nie warto trwać w toksycznych związkach - konferencja

                          14.02.2022

                          Dziś symbolicznie wręczyliśmy CZARNĄ WALENTYNKĘ WARSZAWSKIEMU RATUSZOWI, bo nie warto trwać w toksycznych związkach a władze stolicy wciąż robią o wiele za mało, żeby przerwać długotrwałą relację miasta ze smogiem 🤷

Od lat władze stolicy powtarzają czego "nie da się" zrobić, żeby oczyścić powietrze. Nie da się zmienić dopuszczalnych norm zanieczyszczeń, bo to prawo ogólnokrajowe. Nie da się zapewnić wszystkim centralnego ogrzewania i zlikwidować kopciuchów, bo za mało urzędników... Nie da się uspokoić ruchu i zwiększyć bezpieczeństwa pieszych, bo ucierpi święta przepustowość...

A jednak w wielu innych miastach udaje się to co w Warszawie wciąż jest rzekomo niemożliwe. Dlatego dziś - wraz z warszawską Lewica, Razem, Miasto Jest Nasze i Warszawski Alarm Smogowy przekazaliśmy Prezydentowi Miasta siedem postulatów dotyczących najbardziej podstawowych rzeczy do zrobienia w kwestii smogu, których realizacja zależy wyłącznie od dobrej woli i odpowiedzialności władz miasta!
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                          Jak co roku gram z Wielką Orkiestrą Świątecznej Pomocy!

                          30.01.2022

                          W tym roku zbieramy środki na okulistykę dziecięcą.
 A Orkiestrze życzę, żeby państwo wzięło z niej przykład w kwestii skutecznego wspierania ochrony zdrowia w Polsce. I samych sukcesów - do końca świata i o jeden dzień dłużej!
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                          Zostałem przewodniczącym Komisji Praw Kobiet i Równouprawnienia! 

                          25.02.2022

                          Zostałem wybrany na przewodniczącego Komisji Praw Kobiet i Równouprawnienia w Parlamencie Europejskim.
Czyni mnie to jedynym Polakiem w tej kadencji wybranym na tak zaszczytne stanowisko jak Szef Komisji w Europarlamencie. Nie zawiodę Was!🇵🇱��⚡️Tak jak walczyłem na polskich ulicach, tak samo będę ubiegać się o prawa wszystkich Europejek i podnosić tematy wykluczenia kobiet, na europejskiej scenie politycznej - z resztą, to żadna tajemnica. Znacie mnie!👀
Żadna kobieta nie powinna bać się wykluczenia ekonomicznego, społecznego czy politycznego. Dopilnuję tego!
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                          Skończmy z transportem żywych zwierząt

                          21.01.2022

                          Jako progresywni socjaliści i demokraci sprzeciwiamy się bestialskim praktykom - nie tylko wobec ludzi, ale także zwierząt. Musimy zacząć odchodzić od transportu żywych istot! Przegłosowane dzisiaj w PE rekomendacje będą pierwszym krokiem ku bardziej przyjaznej zwierzętom Europie. 
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                          Wzywam do przyjęcia Europejskiej Karty Praw Kobiet!

                          20.01.2022

                          W Polsce kobiety umierają, bo grupa religijnych fanatyków uznała, że ich życie jest mniej warte od płodu. PIS zapomina jednak, że Polki to również Europejki i Unia zawsze będzie stała na straży ich praw. 
Dlatego naszym kolejnym działaniem musi być przyjęcie Europejskiej Karty Praw Kobiet: katalogu fundamentalnych praw, które powinny być standardem w całej Europie.  
Wśród nich znajdą się m.in.: dostęp do rzetelnej edukacji seksualnej, swobodny dostęp do antykoncepcji, standardy okołoporodowe, prawo do bezpiecznej aborcji.
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                          Prokuratura odmawia mi wszczęcia śledztwa w sprawie 70 milionów na nieodbyte wybory

                          14.01.2022

                          PiS właściwie każdego dnia dostarcza nam kolejne dowody swojej niekompetencji, okrucieństwa i nieodpowiedzialności. Wielu ludziom w Polsce po tych kilku latach aż trudno to wszystko skatalogować w głowie, ale pewnie pamiętacie jeszcze słynne wybory prezydenckie, które się nie odbyły, a kosztowały nas 70 mln zł. Rządząca prawica nie miała sobie w tej sprawie nic do zarzucenia. Minister Sasin beztrosko nazywał publiczne gigantyczne koszty swojej niekompetencji "kosztami demokracji". 
Dostałem niedawno w tej sprawie odpowiedź od Prokuratury Okręgowej, do której złożyłem zawiadomienie o przekroczeniu uprawnień przez funkcjonariuszy publicznych zatrudnionych w Kancelarii Premiera. 
Nie było niespodzianki. Prokuratura zdecydowała o odmowie wszczęcia śledztwa. Mam poczucie, że ta decyzja to też nie są "koszty demokracji" tylko coś wręcz przeciwnego. 
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                          Apeluję o ponowne zbadanie procedury wydania zgody na budowę kościelnej #NyczTower w Warszawie

                          05.01.2022

                          Razem z radną Agatą Diduszko-Zyglewską zaapelowałem dziś do Prezydenta Warszawy o zatrzymanie procesu wydania pozwolenia na budowę kościelnego wieżowca w obecnym kształcie, doprowadzenie do przywrócenia tej inwestycji zgodnych z pierwotnymi zaleceniami  proporcji oraz publiczne wyjaśnienie wszystkich budzących niepokój okoliczności tej sprawy.
Wszystko wskazuje na to, że ta historia stanowi wręcz podręcznikową ilustrację niewłaściwych relacji między lokalnymi władzami a Kościołem.  Jak pokazało śledztwo dziennikarskie OKO.PRESS, kardynał Nycz naciskał na władze Warszawy, a władze choć nie musiały przychylały się do jego życzeń - wbrew interesowi mieszkańców, wbrew komisji planowania przestrzennego i radnym, pomimo procedur, zapisów planistycznych i protestów architektów oraz urbanistów. 
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                          Czytelnicy "Newsweeka" uznają mnie za jednego ze stu najbardziej wpływowych Polaków!

                          04.01.2022

                          Czytelniczki i czytelnicy "Newsweeka" uznali mnie i Adriana Zandberga za dwóch spośród stu najbardziej wpływowych Polek i Polaków. To niesamowicie miłe wyróżnienie i, mam ogromną nadzieję, także dobry prognostyk dla lewicy!

Bardzo dziękuję Wam wszystkim, którzy i które oddaliście głos na mnie.
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                          Kierowcy muszą jeździć wolniej przez Kampinoski Park Narodowy!

                          31.12.2021

                          Kampinoski Park Narodowy jest jednym z najstarszych i najbogatszych w faunę i florę parków narodowych w Polsce, a celem jego istnienia jest zapewnienie najwyższej możliwej formy ochrony przyrody na tym terenie. Niestety na przebiegającej przez Park drodze wojewódzkiej DW 579 kierowcy nagminnie przekraczają dozwoloną prędkość, co zagraża nie tylko zwierzętom, dla których KPN jest miejscem zamieszkania i schronieniem, i które chcą przejść z jednej strony na drugą (z danych wynika, że co roku, w wyniku wypadków na drodze DW 579 ginie nawet kilkaset zwierząt), ale również rowerzystkom i rowerzystom korzystajacym z tej drogi.
Dlatego zaapelowałem do Marszałka woj. mazowieckiego o wprowadzenie odcinkowego pomiaru prędkości na terenie, gdzie droga wojewódzka DW 579 przecina KPN. 
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                          Proszę Komisarz ds. Konkurencji o interwencję w spr. LexTVN

                          20.12.2021

                          Nie zgadzam się, żeby PiS z przystawkami decydował o tym, co zobaczymy a czego nie zobaczymy w mediach i żeby grzebaniem w kluczowych ustawach, jak ta o radiofonii i telewizji, kneblował media, które nie zgadzają się na rolę klakierów Zjednoczonej Prawicy tylko trzymaja się misji dziennnikarskiej i jej podstawowej zasady mówienia prawdy o świecie i pokazywania różnych punktów widzenia. Bez wolnych mediów nie ma wolności obywatelek i obywateli. Bez wolnych mediów jesteśmy skazani na niszczące dzialanie populizmów i manipulacji, które służą wyłącznie interesowi politycznemu Kaczyńskiego i podwładnych.
Szukam kolejnych instytucji i osób w Unii Europejskiej, które mogą pomóc Polsce w tym trudnym momencie. W ramach tych poszukiwań złożyłem własnie pismo do Pani Komisarz ds. Konkurencji w Komisji Eurpejskiej, Margrethe Vestager. Apeluję w nim o wszczęcie przez Komisję postępowania z urzędu, z art. 105 Traktatu o Funkcjonowaniu Unii Europejskiej w związku z podejrzeniem naruszenia zakazu nieuczciwej konkurencji i nadużywania pozycji dominującej, w przypadku przyjęcia w/w ustawy, a także przeanalizowanie możliwości złamania w powyższym kontekście zasady praworządności. #LexTVN do kosza!
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                          Ostatnia sesja Parlamentu Europejskiego w tym roku!

                          13.12.2021

                          Podczas ostatniej tegorocznej sesji plenarnej Parlamentu Europejskiego na agendzie m. in.: 
- podważanie praw podstawowych w Polsce, w szczególności w zakresie standardów europejskiej konwencji praw człowieka oraz praw i zdrowia reprodukcyjnego i seksualnego ( tzw. "rejestr ciąż", Instytut Demografii i Rodziny);
- kryzys na granicy UE z Białorusią;
- zwalczanie przemocy wobec kobiet i cyberprzemocy;
- równość kobiet i mężczyzn w UE w latach 2018–2020;
- uch MeToo a molestowanie;
- Instrument na rzecz Odbudowy i Zwiększania Odporności.
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                          Katecheza dla chętnych po lekcjach a nie trakcie lekcji!

                          07.12.2021

                          Zaapelowałem - razem z warszawską radną Agatą Diduszko-Zyglewską - do Prezydenta Warszawy o stanowcze zadziałanie na rzecz wszystkich uczniów i uczennic w kontekście nadchodzącej w kolejnym roku szkolnym kumulacji roczników w szkołach średnich i o niepomijanie przy tym problemu niewłaściwego umieszczania nieobowiązkowej katechezy w planach lekcji. W tej chwili katecheza jest często wstawiana w środek planu co oznacza, że większość uczniów szkół średnich przeczekuje w ciągu dnia "okienka" a ostatnie lekcje ma późnym popołudniem. Takie ustawienie planu stawia w centrum uwagi komfort katechety a nie dobro uczniów. Kumulacja spotęguje problem. Tymczasem rodzice od lat apelują o zmianę metody działania dyrekcji szkół: układanie planu lekcji dla całej szkoły, a dopiero później, w godzinach popołudniowych i wieczornych, dodawanie do niego zajęć nieobowiązkowych tj. religii i etyki. Władze Miasta zasłaniają się w sprawie katechezy zależnością od biskupów, jednak ukłądanie planu to kompetencja podległym Miastu dyrektorom szkół.
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                          Planowany rejestr ciąż łamie prawa kobiet i RODO - interweniuję w Komisji Europejskiej

                          29.11.2021

                          Opinię publiczną w Polsce zelektryzowały doniesienia o rządowych planach nowelizacji Systemu Informacji Medycznej zakładających stworzenie centralnego rejestru ciąż. Nowe regulacje miałyby obowiązywać od stycznia 2022 i nakładałyby na wszystkie podmioty medyczne obowiązek rejestrowania faktu ciąży u pacjentki, niezależnie od świadczenia medycznego jakiego jej udzielono, czyli np. przy okazji usuwania pieprzyka. Ministerstwo Zdrowia tłumaczy, że „konieczność raportowania informacji o ciąży jest podyktowana względami medycznymi”. Z kolei prawnicy ostrzegają przed łamaniem prawa obywatelek do prywatności. W reakcji na te doniesienia, w imieniu grupy S&D wraz z europosłanką Samirą Rafaelą skierowałem pismo do Komisji Europejskiej, pytając m.in. o to, jak KE ocenia nowe plany polskiego rządu i czy zamierza wszcząć postępowanie antynaruszeniowe wobec Polski, jeśli okaże się, że łamią one prawa kobiet i prawo do ochrony danych. Politycy zwrócili się również z wnioskiem o debatę na ten temat podczas kolejnej sesji plenarnej Parlamentu Europejskiego.
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                          Interweniuję w sprawie braku konkretów w pakcie klimatycznym z Glasgow

                          25.11.2021

                          Na każde pięć zgonów na świecie jeden jest powodowany przez zanieczyszczenia powietrza. W Polsce umiera z tego powodu niemal 100 tys. ludzi rocznie. Tymczasem co robi nasza partia rządząca? Broni węgla jak swoich karkołomnych reform sądownictwa. Minęły dwa lata od COP25 w Madrycie, po którym zostaliśmy z pustymi rękami. Dziś świat wygląda inaczej. Europa wygląda inaczej. Jako Unia wypracowujemy nasze prawo klimatyczne, Zielony Ład i pakiet Fit for 55. Inne kraje i kontynenty również podjęły kroki we właściwym kierunku. Nawet Chiny zobowiązały się do osiągnięcia neutralności klimatycznej do 2060 r. 

Polska także na „zieloną stronę mocy” - oczywiście uwzględniając socjalny aspekt transformacji energetycznej. Niestety, w pakcie klimatycznym z Glasgow brakuje konkretów, a bez nich - zwyczajnie wyginiemy. Dlatego interweniowałem w tej sprawie na listopadowej sesji plenarnej u wiceprzewodniczącego Komisji Europejskiej do spraw Zielonego Ładu.
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                          Pytam o łóżka i respiratory dla pacjentów z covid-19 na Podkarpaciu!

                          25.11.2021

                          Władze PiS nie mają żadnej strategii na walkę z epidemią. W szpitalach brakuje łóżek i respiratorów. Pacjenci w karetkach czekają po kilka godzin na przyjęcie na oddział. Odwoływane są planowe zabiegi. Wszystko dlatego, że rząd wdrożył strategię na przeczekanie, strategię, która da się streścić w haśle: "Kto umrze, ten umrze”. W związku ze zwiększoną liczbą zakażeń na Podkarpaciu zdecydowałem się wysłać pismo do Pani Wojewody Podkarpackiej, Ewy Leniart, w którym pytam o stan przygotowania szpitali oraz możliwość zwiększenia liczby łóżek oraz respiratorów dla chorych.
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                          Interweniuję w Warszawskim Uniwersytecie Medycznym na prośbę studentek!

                          22.11.2021

                          Studentki Warszawskiego Uniwersytetu Medycznego zwróciły się do mnie z prośbą o interwencję w związku z zachowaniem wykładowcy, który podczas zajęć z socjologii, miał przekonywać je m.in., że "homoseksualizm to nerwica" a dzięki drastycznemu prawu antyaborcyjnemu wprowadzonemu w Polsce „ginekolodzy w końcu mogą się zajmować poważnymi sprawami a nie skrobaniem”.

Przekazywanie tego rodzaju treści na uczelni medycznej to rzecz trudna do wyobrażenia i niesłychanie szkodliwa. Studentki, których przyszła praca ma polegać na profesjonalnej i troskliwej opiece nad przyszłymi pacjentami – bez względu na ich orientację psychoseksualną – otrzymują pseudowiedzę, która może negatywnie wpłynąć na ich stosunek do części pacjentów, a także zwyczajnie pozbawia je dostępu do prawdziwej, profesjonalnej wiedzy z zakresu medycyny.

Zwróciłem się do Rektora WUM o pilną interwencję w tej sprawie i o skorygowanie treści, które są przekazywane studentkom WUM przez wspomnianego wyżej wykładowcę, a także o zaktualizowanie zasobu podręczników, tak żeby studentki nie musiały korzystać z książek zawierających nieprawdziwe i potencjalnie szkodliwe dla pacjentów  informacje.
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                          Przejścia dla pieszych standardem nie luksusem!

                          15.11.21

                          W XXI wieku w stolicy Polski bezpieczne i pozbawione barier przejście dla pieszych musi być standardem a nie luksusem! Autostrady w środku miasta, piesi wyrzuceni do podziemi lub na niewygodne kładki, brak buspasów, spójnej sieci ścieżek rowerowych, uspokajających ruch przejść dla pieszych z sygnalizacją świetlną - to wszystko daje poczucie, że to prywatne auto jest w tej chwili kluczowym środkiem transportu w mieście. Dlatego w Warszawie padają smutne rekordy. Jak obliczył Warszawski Alarm Smogowy stężenie dwutlenku azotu z rur wydechowych aut w godzinach szczytu nawet ośmiokrotnie przekracza normy wyznaczone przez Światową Organizację Zdrowia. W mieście jest już prawie dwa miliony aut! A to oznacza korki, smog, odebranie przestrzeni pieszym, osobom z niepełnosprawnościami, seniorom i dzieciom. Jako europoseł z okręgu warszawskiego wraz z radną Agatą Diduszko-Zyglewską zaapelowałem do do Prezydenta Trzaskowskiego o zmianę polityki dotyczącej infrastruktury drogowej: o likwidację kładek i podziemi, które zmieniają warszawskich pieszych w obywateli drugiej kategorii o utworzenie strefy tempo 30 w centrum miasta i tam gdzie lokalne społeczności o to apelują, jak ma to miejsce na starym Mokotowie, o skuteczne zalatanie sieci ścieżek rowerowych, o kontynuowanie zawieszonych inwestycji w nowe linie tramwajowe!
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                          Uzupełniam tekst rezolucji PE o historię Pani Izabeli

                          11.11.21

                          W rocznicę wyroku pseudotrybunału największe siły Parlamentu Europejskiego przegłosowały rezolucję, w której po raz kolejny potępiamy barbarzyński przepisy antyaborcyjne w Polsce. Nasz rząd nie powinien nigdy zapominać, że Polki są również obywatelkami Europy, a Unia zawsze będzie stawać w obronie ich praw. W przygotowywanej przez Parlament rezolucji nie mogliśmy nie odnieść się do wstrząsającej historii Pani Izabeli i Pani Anny, pierwszych znanych ofiar wyroku Trybunału i jego mrożącego wpływu na lekarzy w Polsce. Dlatego w imieniu grupy S&D złożyłem poprawki, uzupełniające tekst rezolucji o informację o śmierci Izabeli, która zmarła w szpitalu nie doczekawszy aborcji, oraz Anny, która pomimo sepsy została zmuszona do porodu martwego dziecka. Bardzo zależało nam też na tym, żeby w tekście rezolucji znalazło się ich imiona. To nie są bezimienne kobiety, to konkretne ofiary zaostrzenia przepisów antyaborcyjnych. Oczywiście na tym nie poprzestaniemy. Wraz z grupą Socjalistów i Demokratów będę walczył o przyjęcie Europejskiej Karty Praw Kobiet – katalogu praw, które powinny być standardem w całej Europie. Zapewniłoby to, że raz nabyte prawa europejskich kobiet nigdy nie zostaną im odebrane.

                      

                  

                  
                  
                      
                          [image: ]
                      

                      
                          Pracujemy nad przyjęciem Europejskiej Karty Praw Kobiet

                          09.11.21

                          Od ponad roku kobiety w Polsce żyją w piekle, jakie zafundował im Kaczyński. Dlatego wraz z moją grupą polityczną Socjalistami i Demokratami, będę walczył o przyjęcie "Europejskiej Karty Praw Kobiet" – katalogu praw, które powinny być standardem w całej Europie. Zapewniłoby to, że raz nabyte prawa europejskich kobiet nigdy nie zostaną im odebrane. Europejska Karta Praw kobiet powinna zawierać podstawowe prawa kobiet, m.in. powszechny dostęp do rzetelnej edukacji seksualnej i antykoncepcji, możliwość legalnej aborcji, europejskie standardy okołoporodowe i równość płac itp., a także ambitne propozycje mające na celu wzmocnienie pozycji europejskich kobiet i zapewnienie standaryzacji ich praw w całej UE.
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                          Apelujemy o zwołanie Rady Bezpieczeństwa Narodowego

                          08.11.21

                          Wraz z posłami Lewicy w polskim Sejmie zaapelowałem do Prezydenta Dudy o zwołanie Rady Bezpieczeństwa Narodowego! Będziemy domagali się też zwołania szczytu Rady Europejskiej, żeby wszystkie kraje UE podjęły się obowiązku stabilizacji sytuacji na granicy z Białorusią. Domagamy się również, aby Komisja Europejska uruchomiła piąty pakiet sankcji wobec Łukaszenki. Zaapelowałem na forum europejskim o debatę na temat kryzysu uchodźczego. Czas, by i polskie władze potraktowały tę sprawę na poważnie, ponieważ za polityczne spiski Łukaszenki i nieudolność polskich władz płacą zdrowiem i życiem bezbronni ludzie – w tym dzieci – uwięzieni w pułapce na polskiej granicy.
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                          Zebraliśmy rzeczy dla uchodźców na granicy polsko-białoruskiej!

                          03.11.21

                          Dziś moja wspaniała drużyna w Brukseli zakończyła zbiórkę rzeczy dla ludzi, którzy wpadli w pułapkę zastawioną przez reżim Łukaszenki i utknęli na polsko-białoruskiej granicy. Niebawem dotrą one do potrzebujących!
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                          Wzywamy Komisję Europejska do obrony praworządności w Polsce!

                          21.10.21

                          Nie pomogło mydlenie europosłom oczu przez polskiego Premiera. Parlament zdecydowanie wezwał Komisję do podjęcia natychmiastowych działań w obronie praworządności w Polsce po ostatnim wyroku pseudotrybunału poprzez uruchomienie mechanizmu warunkowości. Podkreślamy, że wszystkie kraje członkowskie dobrowolnie zgadzają się na te zasady w momencie przystąpienia do Unii i podkreślamy, że nie ma konfliktu między porządkiem prawnym UE a polską konstytucją. Co jednak najważniejsze - prosimy o zamrożenie procedury zatwierdzenia przez Komisję projektu polskiego planu odbudowy do czasu, gdy polskie władze nie wdrożą w pełni wszystkich orzeczeń TSUE, przy jednoczesnym zadbaniu o ostatecznych beneficjentów.
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                          Apeluję do Komisarz Dalli w sprawie łamania praw kobiet w Polsce

                          20.10.21

                          Rok temu Jarosław Kaczyński przypieczętował wyrok na kobiety. Polska stała się patriarchalnym państwem religijnym w którym Polki – niczym bohaterki „Opowieści Podręcznej” – są pozbawiane głosu i sprowadzane do roli inkubatora. Z przerażeniem patrzymy na barbarzyństwo i ugruntowane przez rząd tortury. Religijni fundamentaliści nie zamierzają na tym poprzestać. Do sejmu trafił już projekt, który przewiduje zmuszanie do porodu, nawet gdy ciąża stanowi zagrożenie dla zdrowia i życia kobiety - i kary za przerywanie ciąży jak za zabójstwo. To, że PIS pozbawił Polki możliwości bezpiecznego przerywania ciąży sprawiło, że wiele kobiet obawia się zajścia w ciążę i rezygnuje z tego a te, które muszą przerwać ciążę ryzykują zdrowie i życie w podziemiu aborcyjnym. Mamy tu do czynienia z bezprecedensową sytuacją. Kiedy w 2004r. Polska wstępowała do wspólnoty europejskiej jej obywatelki miały więcej praw niż dziś. Nastąpił poważny regres, jeżeli chodzi o prawa kobiet w Polsce, a ich prawa nabyte zostały ograniczone tzw. wyrokiem tzw. Trybunału. W związku z tym zwróciłem się z apelem do Pani Komisarz Heleny Dalli o wszczęcie kolejnej procedury wobec Polski, jeśli chodzi o nieprzestrzeganie praworządności i doprowadzenia do tego, żeby Polska wróciła na ścieżkę krajów demokratycznych. Nigdy już nie będziecie szły same!
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                          Od pola do stołu czyli wspólna zdrowa polityka rolna UE

                          20.10.21

                          Przyjęliśmy właśnie w Parlamencie Europejskim strategię "od pola do stołu", podkreślając jednocześnie znaczenie produkcji zdrowej, przyjaznej zwierzętom, wysokiej jakości i przystępnej cenowo żywności dla europejskich konsumentów. To początek nowej jakości na naszych stołach, w kwestii ochrony praw zwierząt i w końcu - ochrony klimatu.
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                          Polska musi zostać w Unii Europejskiej!

                          10.10.21

                          W proteście przeciwko wyrokowi Trybunału Konstytucyjnego Julii Przyłębskiej, który 
orzekł, że część przepisów unijnych jest niezgodna z polską Konstytucją, tysiące 
ludzi w kilkudziesięciu miastach Polski wyszło na ulice.
Podczas protestu w Warszawie na Placu Zamkowym przypomniałem, że w referendum 
dotyczącym przystąpienia do UE 14 milionów ludzi zdecydowało o tym, że nasz wybor 
cywilizacyjny to Polska w UE i Polska wyznająca wartości UE. Upolityczniony 
Trybunał nie może unieważnić tej decyzji Polek i Polaków!
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                          Ratujmy Karuzelę! Nie ma demokracji bez respektowania lokalnych potrzeb!

                          10.10.21

                          Osiedle Przyjaźń na warszawskich Jelonkach i znajdujący sie na jego terenie Klub 
Karuzela to nie tylko unikalne drewniane zabytki (a na zabytkach Warszawie nie 
zbywa), ale także miejsce związane z powojenną historią miasta (powstało dla 
budowniczych Pałacu Kultury), ale też osobistymi historiami kilku pokoleń 
warszawiaków. Z powodu nieco skomplikowanej sytuacji własnościowej i braku 
zainteresowania losem tego miejsca ze strony władz Warszawy Karuzeli grozi 
zamknięcie a Osiedlu popadanie w ruinę.
Wraz z warszawską radną Agatą Diduszko-Zyglewską spotkaliśmy się z lokalną 
społecznością i interweniujemy w tej sprawie u Prezydenta Warszawy, Wojewody 
Mazowieckiego i Ministra Kultury.
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                          Sankcje wobec Białorusi muszą być wdrożone szybciej!

                          07.10.21

                          Parlament Europejski przyjął kolejną rezolucję odnośnie dramatycznej sytuacji na Białorusi. Co istotne Parlament wyraził zaniepokojenie brakiem przejrzystości na granicy polsko-białoruskiej i wezwał władze polskie do zapewnienia zgodności wszelkich przepisów, działań politycznych lub praktyk na granicy polsko-białoruskiej z prawem UE oraz do zapewnienia organizacjom społeczeństwa obywatelskiego i mediom dostępu do strefy przygranicznej, a także do współpracy z Frontexem w celu wspólnego rozwiązania trwającego kryzysu. Przedstawiliśmy również konkretne oczekiwania wobec UE. Postulowaliśmy min. aby Rada Europejska na najbliższym posiedzeniu uzgodniła całościowe strategiczne podejście do sankcji wobec reżimu Łukaszenki. Wiemy, że prace nad sankcjami są już zawansowane - co przyjmujemy z zadowoleniem - jednak posuwają się one w ślimaczym tempie. Upływają kolejne miesiące, w których Łukaszenka nakręca spirale przemocy i represji, tłamsi opozycję, a my wciąż nie zdołaliśmy wypracować wspólnego silnego stanowiska. Liczymy, że to się szybko zmieni. Liczymy na zaostrzenie sankcji personalnych i gospodarczych tak by realnie uderzyły w kluczowe sektory gospodarki Białorusi oraz w publiczne i prywatne przedsiębiorstwa finansujące reżim. Musimy działać zanim będzie za późno.
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                          Nie zgadzam się na to, żeby na wschodniej granicy Polski umierali ludzie!

                          05.10.21

                          Sytuacja na granicy polsko-białoruskiej jest tragiczna. Łukaszenka wykorzystując uchodźców do swojej własnej wojny hybrydowej doprowadza do destabilizacji Unii a rządząca w Polsce Zjednoczona Prawica daje się wciągnąć w tę nieczystą grę i rękami oraz kolbami funkcjonariuszy Straży Granicznej, którzy stosują tzw. pushbacki, nawet wobec kilkuletnich dzieci, łamie zapisy Konwencji Genewskiej. Ograniczenie dostępu niezależnych mediów do granicy sugeruje też celowe działania dezinformacyjne. Przepychani z jednej strony granicy na drugą ludzie umierają z wycieńczenia. Potrzebujemy tam obecności Frontexu, żeby kryzys został zażegnant w sposób humanitarny i zgodny z prawem. Bezpieczna granica, to taka na której nie umierają ludzie. 

Podczas sesji plenarnej Parlamentu Europejskiego zaapelowałem do komisarki Yivy Johansson, żeby na wizytę zaplanowaną na polskiej granicy zabrała prawników, media i organizacje pozarządowe, żebyśmy wszyscy mogli się dowiedzieć co pod osłoną "stanu wyjątkowego" spotyka uchodźców, w tym dzieci.
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                          Nie dla bezprawia na polsko-białoruskiej granicy

                          05.10.21

                          Wysłałem dzisiaj list do dyrektora Frontex wnosząc o możliwość oddelegowania na granicę polsko-białoruską zespołów szybkiej interwencji na granicy (RABITs) i zbadania czy polska Straż Graniczna działa zgodnie z prawem europejskim. PiS wprowadził tam stan wyjątkowy, całkowicie ograniczając dostęp niezależnych mediów do granicy. Sugeruje to celowe działania dezinformacyjne prowadzone przez PiS mające na celu ukrycie przez polską opinią publiczną działań Straży Granicznej. 
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                          Piszę list do San Francisco w sprawie przywrócenia ul. Lecha Wałęsy

                          27.09.21

                          Wiecie, że w 2014 Rada Nadzorcza San Francisco przegłosowała jednogłośnie usunięcie ulicy imienia Lecha Wałęsy z miasta? Zmianę zaproponowano po tym, jak założyciel Solidarności oświadczył publicznie, że geje „nie powinni zajmować ważnych stanowisk politycznych”. Nazwa ulicy po okresie przejściowym zniknie na stałe z mapy miasta. 
Jako jeden z przedstawicieli polskich polityków LGBT napisałem list do Rady San Francisco i zaapelowałem o rozważenie przywrócenia nazwy upamiętaniającej polityka, którego zasługi dla naszej wolności i demokracji są niezaprzeczalne. Zrobiłem to, ponieważ Lech  Wałęsa osobiście zapewnił mnie o zmianie perspektywy patrzenia na sprawy osób LGBT i wycofał się ze swoich wcześniejszych słów. 
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                          Duszą Unii jest praworządność, więc trzeba o nią aktywniej walczyć!

                          15.09.21

                          Jeden z ojców założycieli UE powiedział kiedyś, że Europa potrzebuje duszy. Podczas swojego dorocznego orędzia o stanie Unii Europejskiej, przewodnicząca Komisji Europejskiej powiedziała, że tą duszą jest właśnie praworządność. Niestety, nie widać tego w opieszałych działaniach KE wobec Polski. To, co zrobiła Komisja do tej pory w sprawie praworządności, jest daleko niewystarczające i zaznaczyłem to podczas debaty. Mija połowa kadencji, a w Polsce w tym czasie tylko pogorszył się stan wymiaru sprawiedliwości. W 30% naszego kraju wprowadzono strefy wolne od LGBT. Polki mają dzisiaj w Polsce mniej praw, niż kiedy Polska wchodziła do Unii Europejskiej. Coraz więcej mediów ma przez polski autorytarny rząd nałożony kaganiec ograniczający ich funkcjonowanie. Potrzebujemy dzisiaj bardziej zdecydowanych działań ze strony Komisji. 

https://www.europarl.europa.eu/doceo/document/CRE-9-2021-09-15-INT-3-087-0000_EN.html
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                          Interweniuję w sprawie warunków w ośrodkach dla uchodźców

                          31.08.21

                          30 sierpnia media opublikowały dramatyczne informacje dotyczące zatrucia afgańskiej rodziny przebywającej w ośrodku dla uchodźców w Dębaku pod Warszawą: w efekcie zjedzenia zupy zawierającej trujące grzyby sześcioletni chłopczyk zmarł, a jego starszy brat musiał zostać poddany operacji przeszczepienia wątroby.
Rodzina przygotowywała sobie posiłek samodzielnie zbierając grzyby w lesie, ponieważ w ośrodku (którego nie mogli opuszczać) dostawali dwa posiłki dziennie i byli zwyczajnie głodni.
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                          Stawki pomocy dla cudzoziemców w ośrodkach nie zmieniły się od ponad dekady - apeluję o ich aktualizację!

                          11.08.21

                          W piśmie skierowanym do Ministra Bartosza Grodeckiego (MSWiA) zaapelowałem o pilną aktualizację Rozporządzenia Ministra Spraw Wewnętrznych i Administracji w sprawie wysokości pomocy dla cudzoziemców ubiegających się o udzielenie ochrony międzynarodowej, które nie było aktualizowane pod względem wysokości stawek od ponad dekady. Jest tak pomimo zaleceń pokontrolnych NIK z 2014 roku (!), w których już wtedy pisano, że stawki pomocy finansowej dramatycznie odbiegają od realnych cen podstawowych towarów. 
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                          Interweniuję w sprawie niejasności związanych z Programem K. Kalinowskiego dla Białorusinów

                          10.08.21

                          Jako Przewodniczący Delegacji ds. stosunków z Białorusią w Parlamencie Europejskim otrzymałem od społeczności białoruskiej w Polsce informacje na temat możliwych nieprawidłowości związanych z realizacją Programu im. Konstantego Kalinowskiego, a dokładnie jego części uruchomionej w 2020 roku i zatytułowanej: Program III – „Solidarni z Białorusią”, do której, jak informuje strona programu, zakwalifikowano łącznie 724 osoby. Nieprawidłowości miały dotyczyć m.in. opóźnień w wypłacie stypendiów.

Zwróciłem się do Dyrektora Programu działającego przy Studium Europy Wschodniej na Uniwersytecie Warszawskim z prośbą o wyjaśnienie sprawy.
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                          Interwencja w sprawie budowy spalarni w Krośnie

                          28.07.21

                          Miejskie Przedsiębiorstwo Gospodarki Komunalnej 17 czerwca 2021 r. podpisało w Krośnie umowę z Narodowym Funduszem Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej na budowę bloku energetycznego, który jako paliwo będzie wykorzystywał pozostałości po sortowaniu odpadów komunalnych. Biuro w Krośnie odwiedzili mieszkańcy zaniepokojeni planowaną inwestycją prosząc o wysłanie zapytania w tej sprawie oraz argumentując szkodliwym wpływem składowiska śmieci oraz planowanej spalarni na zdrowie i komfort życia mieszkających w pobliżu mieszkańców.
W celu zapewnienia bezpieczeństwa mieszkańców mieszkających w okolicy spalarni wysłałem pismo do Prezydenta Krosna, w którym pytam o szczegóły instalacji oraz bezpieczeństwa mieszkających w pobliżu mieszkańców.
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                          Minister Czarnek powinien zostać natychmiastowo odwołany

                          19.07.21

                          Przygotowana przez Ministra Czarnka nowelizacja prawa oświatowego odbiera szkołę dyrektorom, nauczycielom i uczniom a władzę nad nią przekazuje całkowicie władzom centralnym reprezentowanym przez kuratorów. Ten autorytarny ruch oznacza uzależnienie mianowania i odwołania dyrektorów od życzenia kuratora, straszenie dyrektorów odpowiedzialnością karną zamiast współpracy z nimi, wypieranie ze szkół organizacji pozarządowych, które wypełniają te luki w nauce i wychowaniu na które w podstawie programowej zabrakło miejsca, dyscyplinowanie szkół niepublicznych groźbami wykreślenia z rejestru. Taki kierunek nadany oświacie jest niezgodny z konstytucją i wieloma zapisanymi w niej zasadami, np. zasadą pomocniczości a także zasadą wolności sumienia, wyznania i światopoglądu.  
Pod Obywatelskim Wotum Nieufności wobec Ministra Czarnka w krótkim czasie podpisało się około stu tysięcy Polek i Polaków. 

Zaapelowałem do Premiera Rządu RP o odwołanie nieudolnego ministra edukacji.
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                          Nie zgadzam się na wycinkę 264 drzew w Lesie Kabackim

                          18.07.21

                          Stołeczny Zarząd Infrastruktury postanowił wyciąć 264 drzewa w stołecznym Lesie Kabackim. Po co? Żeby rozbudować parking.
Realizacja tej inwestycji przyniesie liczne szkody przyrodzie: zniszczy biologicznie czynną powierzchnię w otulinie rezerwatu, a co za tym idzie zniszczy równowagę obiegu wody na tym obszarze, osłabi drzewa, które dotąd były osłonięte przez te skazane teraz na wycięcie, a także odbierze miejsce do życia wielu zamieszkującym tę część rezerwatu zwierzętom.
Jednym z istotnych zadań stawianych przez mieszkańców przed tymi, którzy zarządzają miastem, jest zazielenianie go a także wykonywanie innych działań na rzecz czystszego powietrza i obniżenia coraz wyższych temperatur. Wynika to z konkretnego problemu: w Warszawie nawet przez jedną trzecią roku stan powietrza przekracza dopuszczalne normy skażenia, co prowadzi do pogorszenia stanu zdrowia warszawianek i warszawiaków. Jedną z istotnych metod walki ze smogiem i upałami jest stałe powiększanie stołecznego drzewostanu. Planowana wycinka to działanie wbrew oficjalnej polityce miasta.

Zwróciłem się do Szefa Stołecznego Zarządu Infrastruktury o zmianę planu realizacji inwestycji, w taki sposób, żeby nie ucierpiał na jej realizacji drzewostan Lasu Kabackiego oraz zdrowie warszawiaków.
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                          Nie potrzebujemy atrapy Pałacu Saskiego - potrzebujemy funduszy na psychiatrię dziecięcą!

                          15.07.21

                          Zjednoczona Prawica postanowiła "odbudować" Pałac Saski. Inwestycja, która jest przedstawiana opinii publicznej jako „odbudowa zabytku”, w istocie będzie realizowana z pominięciem ustawy o ochronie zabytków oraz wytycznych i pozwolenia konserwatorskiego – za to na podstawie specjalnie przygotowanej ustawy pozwalającej ominąć przepisy prawa budowlanego oraz obowiązujące przy realizacji innych tego typu inwestycji procedury. 
Pomysłu nie skonsultownao z warszawiakami a specustawa odbiera stołecznemu samorządowi częśc kompetencji w tej sprawie.

Inicjatywa,  która ma teoretycznie przybliżać polską historię i historię miasta, w praktyce zniszczy symbolikę i moc prawdziwego niepowtarzalnego zabytku i świadka historii, który jest obecnie kluczowym elementem Placu czyli Grobu Nieznanego Żołnierza.

Zwróciłem się do Prezydenta RP z apelem o zatrzymanie tej kontrowersyjnej inwestycji i zadbanie o to, żeby gigantyczne środki finansowe, które miały trafić do planowanej spółki, trafiły tam gdzie są dramatycznie potrzebne. Jak kilka dni temu apelowała warszawska Lewica takim obszarem jest na przykład pozostająca od dwóch lat w alarmującym stanie psychiatria dziecięca (na której wsparcie przeznaczono do tej pory dziesięć razy mniejsze środki niż na budowę omawianego Pałacu!). 
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                          Naruszenia prawa UE i praw obywateli LGBTIQ na Węgrzech w wyniku zmiany ustawy przez węgierski parlament

                          07.07.21

                          Ustawa potajemnie ograniczająca prawa osób LGBT na Węgrzech jest daleko idącym naruszeniem podstawowych praw i wolności obywateli UE. Także w Polsce te prawa są stopniowo ograniczane chociażby przez szkodliwe uchwały o tzw. „strefach wolnych od ideologii LGBT”. Podjąłem te tematy na sesji plenarnej Parlamentu Europejskiego zwracając się do Komisji o natychmiastowe działania. Obozy koncentracyjne powstały dlatego, że ktoś kiedyś na czas nie zareagował. Żeby nie było za późno, Komisja musi podjąć działania teraz. Zegar tyka.

https://www.europarl.europa.eu/doceo/document/CRE-9-2021-07-07-INT-3-113-0000_PL.html

                      

                  

                  
                  
                      
                          [image: ]
                      

                      
                          Globalny system sankcji UE za naruszenia praw człowieka

                          06.07.21

                          Zasada jednomyślności w Radzie UE jest nieskuteczna, szczególnie jeśli chodzi o politykę zagraniczną. Kiedy na Białorusi wybuchły protesty przeciwko sfałszowanym wyborom Unia nie mogła zareagować, ponieważ Cypr blokował nałożenie sankcji na reżim Łukaszenki. Musimy więc jak najszybciej doprowadzić do zniesienia „liberum veto europejskiej polityki”. Jesteśmy narodem który z własnej historii, aż za dobrze, wie do czego prowadzi obowiązkowa zasada absolutnej jednomyślności. 
https://www.europarl.europa.eu/doceo/document/CRE-9-2021-07-06-INT-2-237-0000_PL.html
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                          Wyzwania po roku 2020 związane z polityką dotyczącą starzenia się społeczeństwa

                          05.07.21

                          Beata Szydło próbowała w ramach swojego raportu dot. strategii wobec starzejącego się społeczeństwa wprowadzić nieakceptowalne zapisy sprowadzające kobiety do roli inkubatorów. Wraz z progresywną częścią posłów i posłanek Parlamentu Europejskiego doprowadziliśmy do wprowadzenia do raportu ważnych progresywnych poprawek. W efekcie Beata Szydło wstrzymała się od głosu podczas głosowania w sprawie przyjęcia raportu. 
https://www.europarl.europa.eu/doceo/document/CRE-9-2021-07-05-INT-1-124-0000_PL.html
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                          Interwencja w sprawie budowy chlewni w Starych Oleszycach 

                          02.06.21

                          W miejscowości Stare Oleszyce inwestor przystąpił do planowania nowej inwestycji – chlewni, która ma być zlokalizowana w bliskiej odległości (500 metrów) od najbliższych zabudowań mieszkalnych. W planowaniu takich inwestycji w pierwszej kolejności to życie i ochrona zdrowia człowieka są wartościami konstytucyjnie chronionymi, a przemysłowa produkcja zwierząt wiąże się z emisją szkodliwych gazów cieplarnianych, takich jak amoniak, siarkowodór oraz metan. 
Działając w imieniu mieszkańców Starych Oleszyc oraz Stowarzyszenia Wspólna Inicjatywa wysłałem pismo wyrażając swoje zaniepokojenie wobec tej inwestycji. Opisałem w nim szereg przeciwskazań do prowadzenia jej budowy.
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                          Nie da się informować mieszkańców o smogu w Warszawie?

                          11.05.21

                          Na skutek zanieczyszczenia powietrza co roku prawie 50 tys. Polek i Polaków umiera przedwcześnie. Długotrwałe zanieczyszczenie powietrza powoduje zaburzenia płodności, astmę, nowotwory i alergie. Światowa Organizacja Zdrowia wpisała smog na listę największych zagrożeń dla zdrowia. Z pomiarów czystości powietrza w Polsce wynika, że Warszawa zimą jest jednym z najbardziej zanieczyszczonych miast w Europie. Stężenie substancji szkodliwych w powietrzu bywa często na tyle duże, że mieszkańcom zaleca się unikanie wychodzenia z domu i wietrzenia mieszkań. Powszechne dotarcie do mieszkańców z tą informacją w dni, kiedy normy są przekroczone, jest istotne, ponieważ odpowiednie zachowanie może zmniejszyć koszty zdrowotne ponoszone w kontekście smogu przez osoby narażone na jego działanie. 

Wcześniej zwróciłem się do Prezydenta Warszawy z pytaniem o możliwość informowania mieszkańców o smogu za pomocą miejskich nośników w transporcie publicznym. Prezydent poinformował mnie, że nośnikami zarządzają spółki miejskie, na które nie ma wpływu (?). Kieruję zatem pytanie o możliwość użycia nośników do ostrzegania mieszkańców o smogu bezpośrednio do dyrekcji miejskich spółek: Zarządu Transportu Miejskiego, Zarządu Tramwajów Warszawskich, Zarządu Stroer Polska, Zarządu Metra Warszawskiego, Zarządu Miejskich Zakładów Autobusowych oraz Zarządu AMS S.A.
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                          Interwencja w sprawie budowy cmentarza w Parku Krajobrazowego „Mierzeja Wiślana” oraz w obszarze Natura 2000 w Gminie Sztutowo

                          26.04.21

                          W Parku Krajobrazowym „Mierzeja Wiślana” oraz w obszarze Natura 2000 w Gminie Sztutowo rozpoczęły się przygotowania do budowy cmentarza komunalnego. Pomorski Zespół Parków Krajobrazowych, Oddział: Park Krajobrazowy „Mierzeja Wiślana” wskazał szereg wątpliwości związanych z tą budową. W piśmie można przeczytać m.in. o wpływie inwestycji na lokalne środowisko, szczegóły o rosnących tam roślinach jak również informację, że ze względu na usytuowanie terenu w obszarze Natura 2000 niezbędna jest decyzja Regionalnego Dyrektora Ochrony Środowiska w Gdańsku. 
Petycję sprzeciwiającą się jego budowie podpisało 600 mieszkańców Sztutowa, którzy zwrócili się do mnie o interwencję. Odpowiadając na apel mieszkańców wystosowałem pismo do Przewodniczącego Rady Miasta oraz Burmistrza prosząc o powtórne przeanalizowanie lokalizacji tej inwestycji.
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                          Ratuszu, nie utrudniaj warszawiakom korzystania ze zbiorkomu!

                          20.04.21

                          Cieszymy się, że władze Warszawy od lat rozwijają system transportu miejskiego i podejmują próby zachęcania warszawianek i warszawiaków do przesiadki z aut. Jednak żeby te próby się powiodły, system musi działać spójnie, racjonalnie i efektywnie. Tymczasem szwankuje – i to czasami na najbardziej podstawowym poziomie np. takim jak wygoda i prostota systemu użytkowania biletów. Czy wiecie, że większość bramek do metra nie jest zaopatrzonych w czytnik kodów umieszczonych na biletach wydawanych przez automaty lub kupionych w aplikacji? Bilety kupione w aplikacji trzeba też od niedawna dodatkowo kasować, a kody QR, które należy w tym celu zeskanować są zbyt rzadko rozmieszczone w autobusach, tramwajach, a także na stacjach metra.

Wraz z radną Agatą Diduszko-Zyglewską zwróciłem się do Prezydenta Warszawy o podniesienie jakości i komfortu korzystania z systemu użytkowania biletów transportu publicznego na terenie Warszawy.
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                          Czas skończyć z ubóstwem menstruacyjnym w Polsce

                          20.04.21

                          Z badań przeprowadzonych przez Kulczyk Foundation i Founders Pledge  wynika, że problem ubóstwa menstruacyjnego istnieje w Polsce i może dotyczyć około 500 000 osób (co piątej Polki). Według badań przeprowadzonych przez firmę Procter & Gamble Company, jedna na sześć uczennic opuściła kiedyś zajęcia w szkole z powodu braku dostępu do środków higienicznych. Jak wynika z opinii ekspertów, w pandemii jeszcze więcej kobiet i dziewcząt nie stać na podpaski czy tampony. Wynika to m.in. z pogorszenia sytuacji ekonomicznej części kobiet w Polsce, a także z zamknięcia szkół, w których najuboższe nastolatki mogły dotychczas dostać podpaski od szkolnej higienistki. 

Wraz z radną Agatą Diduszko-Zyglewską zwróciłem się do Prezydenta Warszawy o zaopatrzenie w tzw. "różowe skrzyneczki" wszystkich Biur Urzędu M. St. Warszawy oraz podległych Urzędowi instytucji (takich jak szkoły, teatry, biblioteki, domy kultury czy ośrodki sportu i rekreacji).
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                          Przeciwko zniszczeniu środowiska naturalnego w Poznaniu

                          09.04.21

                          Z roku na rok, ze względu na postępujący chaotyczny rozwój infrastruktury usługowej oraz przemysłowej mamy coraz mniej terenów zielonych bogatych w walory przyrodnicze. W Poznaniu inwestor Malta Ski zaprojektował wybudowanie olbrzymiego hotelu, który w żaden sposób nie wpisuje się w krajobraz terenów Malty i zwyczajnie niszczy urok jednego z najbardziej rozpoznawalnych miejsc w Poznaniu, co wywołało oburzenie ze strony mieszkańców. 
 
Zwróciłem się z apelem do Prezydenta Poznania, Jacka Jaśkowiaka, o podjęcie działań i rozmów z inwestorem, które powinny doprowadzić do rezygnajci z budowy i nieodwracalnej dewastacji lokalnego krajobrazu. 
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                          Organizacje powiązane z Kościołem katolickim narażają ludzi na zakażenia Covid-19 

                          22.03.21

                          19 marca 2021 r. w godzinach wieczornych ulicami Warszawy, w asyście sporej grupy policjantów, przeszła grupa kilkuset osób niosących kilkumetrowy krzyż (zorganizowana przez m.in. Straż Narodową, Bractwo Przedmurza, Żołnierzy Chrystusa, Wojowników Maryi, Krucjatę Młodych). Na czele pochodu szli księża. Zgromadzeni tam ludzie (w tym duchowni) pomimo pandemii, nie zachowywali nakazanych prawem zasad bezpieczeństwa, takich jak noszenie maseczek czy zachowanie odstępu między osobami. Jak potwierdziła rzeczniczka Urzędu Miasta całe wydarzenie nie zostało zgłoszone w Urzędzie. 

Zwróciłem się do Komendanta Stołecznej Policji nadinsp. Pawła Dzierżaka z pytaniami m.in. o to, dlaczego będąca na miejscu policja nie reagowała na brak maseczek u uczestników wydarzenia, dlaczego nie wystawiono mandatów i nie skierowano wniosków do sanepidu analogicznie do sytuacji związanych z innymi zgromadzeniami.
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                          Mechanizm warunkowości w zakresie praworządności 

                          11.03.21

                          1 stycznia Komisja Europejska miała zacząć stosować Rozporządzenie warunkujące wypłatę środków unijnych od stanu praworządności w danym kraju członkowskim. To miało być narzędzie, które zatrzyma bezprawne działania PiS. Niestety Rozporządzenie wciąż nie jest wprowadzone w życie.
 -  Ten mechanizm musi zostać szybko wdrożony. I ani jedno euro nie może trafić w ręce Kaczyńskiego, Orbana na wzmocnienie ich antydemokratycznego systemu, bo to tak jakby dawać zapałki dzieciom. Te pieniądze muszą za to trafić – i musi to brzmieć bardzo mocno i wyraźnie – w ręce organizacji pozarządowych, wolnych mediów, obywateli i obywatelek tych krajów, które dzisiaj tak dzielnie walczą o demokrację. I ten sygnał dzisiaj musimy mocno i wyraźnie wysłać do Polski, Węgier i wszystkich innych krajów – apelowałem do Komisarza.

https://www.europarl.europa.eu/doceo/document/CRE-9-2021-03-11-INT-4-041-0000_PL.html
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                          Wolność Mediów w Polsce - Parlament bierze sprawy w swoje ręce

                          10.03.21

                          Podczas debaty dotyczącej prób cenzurowania mediów przez polski rząd, po prostu bez słów pokazałem jak wygląda demokracja bez mediów.

https://www.europarl.europa.eu/doceo/document/CRE-9-2021-03-10-INT-3-162-0000_EN.html
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                          Władze Warszawy wiedzą o smogu, ale nie powiedzą?

                          03.03.21

                          Jak wynika z pomiarów czystości powietrza, Warszawa bywa w okresie zimowym jednym z najbardziej zanieczyszczonych miast w Europie. Stężenie szkodliwych substancji w powietrzu bywa często na tyle duże, że mieszkańcom zaleca się unikanie wychodzenia z domu i wietrzenia mieszkań. Niestety informacje o zaleceniach, do których należy się zastosować, żeby zminimalizować negatywne skutki zanieczyszczonego powietrza, nie docierają do wszystkich mieszkańców,  ponieważ nie wszyscy korzystają z mediów internetowych i odpowiednich aplikacji. W Polsce na skutek zanieczyszczonego powietrza co roku przedwcześnie umiera ok. 50 tys. ludzi, dlatego problemu nie można bagatelizować. Mieszkańcy mają prawo do wiedzy o czynnikach zewnętrznych, które wpływają negatywnie na ich zdrowie – zwłaszcza jeżeli zmiana zachowania wynikająca z dostarczonej wiedzy może zmniejszyć te wpływy. Niestety władze Warszawy rozkładają ręce i twierdzą, że nie da się użyć w tym celu miejskich nośników reklamowych a za wszystko odpowiada mazowiecki program ochrony powietrza.

Dlatego zwróciłem się do Wojewody Mazowieckiego z prośbą o uruchomienie systemu alertów dotyczących wyjątkowego przekroczenia norm dopuszczalnego zanieczyszczenia powietrza, które byłyby rozsyłane do wszystkich warszawiaków np. na ich telefony komórkowe, tak jak alerty Rządowego Centrum Bezpieczeństwa ostrzegają o innych ekstremalnych warunkach pogodowych. Takie rozwiązanie wpłynęłoby na podwyższenie bezpieczeństwa oraz skutecznie promowałoby wiedzę dotyczącą zmniejszania skutków zdrowotnych zanieczyszczenia powietrza, co stanowi nieodzowny dodatek do działań na rzecz redukcji zanieczyszczeń.
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                          Interwencja w spawie budowy kamieniołomu w Iwli

                          02.02.21

                          W miejscowości Iwla inwestor planuje wybudować kamieniołom piaskowca cergowskiego. Teren inwestycji zlokalizowany jest w bezpośrednim sąsiedztwie obszaru Natura 2000 oraz strefy ochrony krajobrazu Beskidu Niskiego, a jego uruchomienie na długie lata obniży walory przyrodnicze okolic Iwli oraz znacząco wpłynie na komfort życia okolicznych mieszkańców ze względu na wysoki poziom hałasu związanego z wydobyciem, wzmożony ruch samochodów ciężarowych, drgania czy kurz.
W związku z licznymi głosami niezadowolenia mieszkańców zdecydowałem się interweniować w tej sprawie u burmistrza Dukli oraz u Regionalnego Dyrektora Ochrony Środowiska w Rzeszowie.
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                          Nie ma równych praw bez równouprawnienia w zarządach i radach nadzorczych! 

                          25.01.21

                          Od dawna mamy do czynienia z nierównym traktowaniem kobiet i pomijaniem ich w życiu publicznym. Jak wynika z raportu “European Women on Boards Gender Diversity Index”, Polska w 2020 roku znalazła się na ostatnim miejscu spośród osiemnastu przebadanych krajów europejskich w kontekście równowagi płci w zarządach przedsiębiorstw. Według stanu na dzień 1 lutego 2021 roku udział kobiet w zarządach spółek m.st. Warszawy wynosi 14% natomiast w spółkach miejskich wymienionych w zestawieniu rok temu w sześciu radach nadzorczych nie było żadnej kobiety a w pięciu kolejnych udział kobiet wynosił mniej niż 40 proc.. 

Zwróciłem się do Prezydenta m.st. Warszawy z prośbą o informację na temat obecnego stanu udziału kobiet w zarządach i radach nadzorczych spółek miejskich, a także nt. harmonogramu realizacji postulatów (także tych dotyczących udziału kobiet w zarządach i radach nadzorczych spółek miejskich) Warszawskiej Rady Kobiet.
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                          Interwencja w sprawie zwolnień 19 ratowników medycznych w Krośnie

                          19.01.21

                          W związku z reorganizacją Samodzielnego Publicznego Pogotowia Ratunkowego w Krośnie dyrektor instytucji planuje zwolnić 19 ratowników medycznych.
Interweniuję w tej sprawie u Pani Wojewody Województwa Podkarpackiego oraz u dyrekcji Samodzielnego Publicznego Pogotowia Ratunkowego wstawiając się w imieniu ratowników medycznych. Zadałem szereg pytań o zasadność zmian, o powody takich decyzji oraz pokazałem jak ta decyzja może wpłynąć na bezpieczeństwo mieszkańców Podkarpacia.
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                          Interwencja w sprawie braku możliwości legalnej aborcji na Podkarpaciu

                          18.01.21

                          W skali kraju oficjalna liczba przeprowadzonych aborcji od kilku lat utrzymuje się na podobnym poziomie tysiąca zabiegów rocznie. Wyjątkiem jest Podkarpacie, gdzie ostatni oficjalny zabieg aborcji został wykonany w maju 2016 r. Jest to data, kiedy ostatni ze szpitali zrezygnował z ich przeprowadzania. Od tego czasu żaden szpital w naszym regionie nie przeprowadza zgodnego z prawem zabiegu aborcji. Sytuacja w 2020 r. jest dużo gorsza niż w 2015 r., kiedy zabieg aborcji przeprowadzały szpitale w Sanoku i Rzeszowie. To łamanie praw pacjenta wszystkich mieszkanek tego regionu!
Interweniuję w tej sprawie do Wojewody Podkarpackiej oraz Rzecznika Praw Pacjenta.
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                          Kościół katolicki nie może wymuszać danych osobowych od apostatów!

                          12.01.21

                          Procedura wystąpienia z Kościoła katolickiego uregulowana Dekretem Ogólnym Konferencji Episkopatu Polski w sprawie wystąpień z Kościoła zawiera obecnie wady prawne, które naruszają prawa obywatelek i obywateli Polski ujęte w art. 51 Konstytucji RP dotyczącym prawa do ochrony prywatności, który w punkcie pierwszym mówi, że „Nikt nie może być obowiązany inaczej niż na podstawie ustawy do ujawniania informacji dotyczących jego osoby”. Nie ma przepisu, który nakazywałby obywatelom Polski przekazywanie danych osobowych Kościołowi, a jednak otrzymujemy informacje od wielu osób, które chcą formalnie wystąpić z Kościoła, że księża żądają od nich bezprawnie udowadniania zamieszkiwania na terenie danej parafii. 

Razem z radną Agatą Diduszko-Zyglewską zwróciłem się do Kościelnego Inspektora Danych z wnioskiem o podjęcie konkretnych działań w kontekście bezprawnego wymuszania przez Kościół katolicki ujawniania chronionych danych osobowych podczas procedury wystąpienia z Kościoła (apostazji).
Pismo w tej sprawie skerowałem także do Europejskiego Inspektora Ochrony Danych.
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                          Błyskawica Strajku Kobiet nie znieważa polskiej flagi!

                          15.12.20

                          Jak poinformowała mnie przestraszona mieszkanka Ursusa, podczas jej nieobecności w mieszkaniu, weszło do niego bez zezwolenia właściciela i nakazu rewizji czworo policjantów, którzy nie pytając o zgodę zdjęli z balkonu własność rodziny - flagę Polski z symbolem Strajku Kobiet. W domu przebywał w tym czasie mąż mieszkanki wraz z trójką dzieci. Policjanci mieli twierdzić, że symbol Strajku Kobiet stanowi znieważenie symbolu narodowego czyli przestępstwo z artykułu 137  par. 1 kodeksu karnego.
Wraz z radną Agatą Diduszko-Zyglewską zwóciłem się do Komendanta Stołecznej Policji z prośbą o wyjaśnienie zachowania czworga policjantów wobec rodziny z trójką małych dzieci, do którego doszło w sobotę 12 grudnia 2020 w dzielnicy Ursus oraz o wyciągnięcie wobec nich służbowych konsekwencji w związku z nękaniem rodziny z dziećmi.
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                          Uruchamiamy Licznik Apostazji!

                          10.12.20

                          Kościół odmawia podania liczby tych, którzy z niego wystąpili, bo swój wątpliwy mandat do wtrącania się w każdy aspekt naszego życia opiera na rzekomo ogromnej liczbie Polek i Polaków należących do tej instytucji i wspierających jej działania. Przy tym, nie odnosi się do liczby ludzi realnie biorących udział w kościelnych rytuałach - to mniej niż 30 proc. Polek i Polaków czyli mniejszość! - tylko do liczby ochrzczonych czyli zapisanych do kościoła w dzieciństwie bez możliwości wyrażenia własnej woli w tej sprawie.

W Polsce wciąż nie ma formalnej możliwości wypisania się z kościoła, do którego zapisano nas pomimo naszej woli - jest tylko kościelna formuła apostazji. Większość z niej nie skorzysta, ale dla niektórych to "wyjście awaryjne, którego chętnie użyją. Policzmy się zatem same i sami! Niech nasz licznik apostazji stanie się publicznym spisem powszechnym apostatek i apostatów. Bez wględu na to, czy dokonaliście apostazji, dlatego że jesteście ateistami czy też dlatego że nie zgadzacie się na używanie waszej wiary jako narzędzia politycznego do gnębienia ludzi, dołączcie do nas.

Licznik stworzyliśmy razem z warszawską radną Agatą Diduszko-Zyglewską i posłanką Joanną Scheuring-Wielgus.
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                          Sprawdzam czy Warszawa realizuje zapisy Deklaracji LGBTQ

                          02.12.20

                          W lutym 2019 roku w Deklaracji dot. warszawskiej polityki miejskiej na rzecz społeczności LGBTIQ Prezydent Warszawy dzięki wytrwałym wysiłkom organizacji pozarządowych publicznie zdiagnozował zagrożenia związane z politycznym wykorzystywaniem mowy nienawiści wobec osób LGBT+ i sformułował konkretne obietnice. Niestety od tego czasu sytuacja osób LGBT+ uległa pogorszeniu, a ofiarami nagonki, również ze strony Policji, padli także mieszkańcy i mieszkanki Warszawy, w tym osoby młode i nieletnie, dla których doświadczanie tego rodzaju przemocy jest niesłychanie trudnym i przynoszącym długofalowe szkody psychiczne doświadczeniem.

Po wydarzeniach w Warszawie w sierpniu 2020 jako poseł do Parlamentu Europejskiego wybrany z okręgu warszawskiego zwróciłem się do szefowej Komisji Europejskiej Ursuli von der Leyen o podjęcie konkretnych kroków, które mogą zatrzymać eskalację przemocy wobec osób LGBT+,  m.in. przez powiązanie funduszy europejskich z praworządnością. Jednak z oczywistych względów nie mam wątpliwości, że konkretne aspekty pomocy mieszkańcom i mieszkankom Warszawy w kontekście tego problemu leżą w kompetencjach samorządu.

Dlatego zwróciłem się do Prezydenta Stolicy z pytaniem o stan realizacji obietnic dot. m.in.: utworzenia hostelu interwencyjnego, wprowadzenie miejskiego mechanizmu zgłaszania i monitorowania zachowań mogących mieć znamiona przestępstwa z nienawiści motywowanych homofobią i transfobią oraz zwiększenia dostępności wsparcia psychologicznego i prawnego dla osób LGBTIQ będących ofiarami przestępstw z nienawiści, wprowadzenia do szkół „latarników”  oraz edukacji antydyskryminacyjnej i seksualnej w każdej szkole.
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                          Pacjentki powinny wiedzieć czy lekarz podpisał "klauzulę sumienia"!

                          27.11.20

                          Podpisanie „klauzuli sumienia” oznacza, że lekarz z powodu własnych przekonań religijnych, odmawia pacjent(k)om świadczenia części usług wchodzących w zakres pomocy medycznej, którą zakład opieki zdrowotnej ma obowiązek świadczyć na mocy kontraktu z NFZ. Niestety na terenie kraju są placówki ochrony zdrowia, w których tego rodzaju „klauzulę” podpisała większość lekarzy. Oznacza to, że pacjentka trafiająca do szpitala ma prawdopodobną szansę na uzyskanie odmowy udzielenia należnej pomocy oraz na poniżającą niechcianą konfrontację z prywatnymi wierzeniami religijnymi lekarza. Pacjentki nie powinny być narażane na tego rodzaju sytuacje w szpitalach i innych placówkach, które działają na podst. kontraktu z NFZ i są zasilane publicznymi środkami finansowymi, bo stoi to w sprzeczności z prawami pacjenta zapisanymi w ustawie o prawach pacjenta i rzeczniku Praw Pacjenta.

Rozwiązaniem które pozwoliłoby uniknąć łamania praw pacjenta w kontekście „klauzuli sumienia” jest odpowiednia polityka informacyjna placówek ochrony zdrowia. W informacjach dot. specjalistów w danej placówce powinna pojawiać się adnotacja o podpisaniu „klauzuli sumienia” ograniczającej zakres świadczonej pomocy medycznej. W ten sposób pacjentki nie byłyby narażone na łamanie ich praw, a także ograniczyłaby się liczba wizyt niezakończonych udzieleniem skutecznej pomocy z przyczyn religijnych.

Wraz z warszawską radną Agatą Diduszko-Zyglewską zwróciłem się  do Prezesa UODO z wnioskiem o sformułowanie informacji Urzędu Ochrony Danych Osobowych dot. prawa pacjentów i pacjentek do informacji o korzystaniu przez lekarza z „klauzuli sumienia” w świetle zapisów Ustępu 1 i Ustępu 2 Art. 9 RODO
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                          Zjednoczona Prawica chce pozbawić samorządy pieniędzy an inwestycje!

                          22.11.20

                          18 listopada Minister Finansów, Funduszy i Polityki Regionalnej poinformował Marszałka Mazowsza, że fundusze unijne rozdzielane do tej pory w ramach regionalnego programu operacyjnego przez władze Mazowsza na Warszawę i otaczające ją powiaty zostaną przesunięte do funduszy rozdzielanych centralnie przez rząd. Oznacza to w praktyce odcięcie stolicy i otaczających ją powiatów od unijnych funduszy na takie inwestycje jak np. ścieżki rowerowe, termomodernizacje budynków, rozbudowa kanalizacji, wymiana kopciuchów, budowa przedszkoli czy modernizacje placów zabaw. Fundusze z regionalnego programu operacyjnego stanowiły do tej pory ok 30 proc. wydatków inwestycyjnych samorządów. Zakres wsparcia programów krajowych takich jak: POIR, POWER, POPC, do których mają być przesunięte ww. fundusze, nie obejmuje tego rodzaju inwestycji. Decyzja ministra jest sprzeczna z zasadami pomocniczości, zrównoważonego rozwoju, stabilizacji i budowania wspólnoty.
Poprosiłem Komisję Europejską o informację czy tego rodzaju działanie jest zgodne z zasadami dysponowania funduszami przeznaczonymi do rozdysponowania w ramach regionalnego programu operacyjnego (RPO), a także czy Komisja Europejska ma formalne możliwości wsparcia gmin metropolii warszawskiej w kwestii zachowania funduszy w ramach regionalnego programu operacyjnego.
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                          Interwencja w sprawie ciągłości pracy osób zatrudnionych w uzdrowisku Horyniec – Zdrój

                          19.11.20

                          W związku z pandemią koronawirusa Pani Prezes uzdrowiska Horyniec-Zdrój przesłała do pracowników informację o zamiarze wypowiedzenia, zmieniającego warunki pracy. 
W celu zapewnienia ciągłości zatrudnienia pracującym w uzdrowisku ludzi wysłałem do Pani Prezes oraz Marszałka Województwa Podkarpackiego pismo, w którym wstawiam się za pracującymi osobami i proszę o zaniechanie zamiaru zmniejszania liczby etatów.
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                          Czy Policja chroni pogromobusa?

                          18.11.20

                          Od wielu miesięcy jedną z głównych ulic Warszawy jeździ ciężarówka podżegająca do nienawiści wobec kobiet, które wspierają inne kobiety w dostępie do zabiegu przerywania ciąży. Ciężarówka emituje głośno przez megafon fałszywe, drastyczne treści a za nią jeździ eskortując ją nieoznaczony wóz policyjny.
Pewna matka dwójki małych dzieci (z których jedno, ze spektrum autyzmu, chowało się do łazienki, żeby ukryć się w mieszkaniu przed treściami dochodzącymi z ulicy) postanowiła poprosić o pomoc w komendzie policji przy ul. Wilczej.
Po odmowie uzyskania pomocy, w sytuacji trwającego realnego działania na szkodę dziecka (spektrum autyzmu obejmuje między innymi zwiększoną wrażliwość słuchową), kiedy ciężarówka po raz kolejny przejeżdżała Marszałkowską, zdesperowana mama zatrzymała ją. Policjanci wystawili jej mandat i grozili skuciemw kajdanki. Kierowca ciężarówki, eskortowany i ochraniany przez Policję, choć dokonał  czynów mających znamiona wykroczeń z art. 51 Kk, art. 156 ustawy o ochronie środowiska (który zakazuje używania instalacji lub urządzeń nagłaśniających na publicznie dostępnych terenach miast), art. 141 Kw, art. 81 ustawy o prawie autorskim i prawach pokrewnych (rozpowszechnianie wizerunku osób bez uzyskania ich zgody połączone z naruszeniem dóbr osobistych), art. 190a Kodeksu karnego (Kto przez uporczywe nękanie innej osoby lub osoby jej najbliższej wzbudza u niej uzasadnione okolicznościami poczucie zagrożenia lub istonie narusza jej prywatność, podlega karze pozbawienia wolności do lat 3), art. 262 Kodeksu karnego (Kto znieważa zwłoki, prochy ludzkie lub miejsce spoczynku zmarłego, podlega grzywnie, karze ograniczenia wolności albo pozbawienia wolności do lat 2).

Zainterweniowałem w tej sprawie u Komendanta Stołecznego Policji prosząc informacje nt. postawy prawnej działań policji, kosztu i podstawy eskortowania ciężarówki oraz konsekwencji, które poniesie policjant winny niewłaściwego zachowania wobec mieszkanki miasta. 
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                Moje priorytety
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                    Klimat 01

                    Dziś Polska stoi węglem, który się kończy - wbrew marzeniom obecnego prezydenta. Palimy więc węglem z Rosji. A przecież te rekordowe pieniądze, które za niego płacimy idą na antypolską propagandę Putina.
                        Polska potrzebuje planu na niezależność energetyczną. Dlatego w PE walczę o środki na sprawiedliwą transformację dla Polski. Musimy osiągnąć neutralność klimatyczną do 2050 roku, aby zrealizować europejskie założenia Nowego Zielonego Ładu.
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                    Państwo Prawa 02

                    Musimy pamiętać, że sądy zostały stworzone dla nas, dla zwykłego człowieka. A dziś służą politykom, a nie zwykłemu człowiekowi. Musimy odpolitycznić wymiar sprawiedliwości, ale też przyspieszyć rozpatrywanie spraw. Niestety, przy obecnej władzy upolitycznienie sądów będzie postępować. Dlatego potrzebujemy silnego głosu sprzeciwu z Unii Europejskiej. W Parlamencie, w Komisji budżetowej pracujemy nad nowym mechanizmem mającym na celu powiązanie wypłaty środków unijnych ze stanem praworządności w danym państwie. Będę walczył o to by obywateli nie dotknęły konsekwencje w postaci odebrania dopłat.
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                    Godne Życie 03

                    Wielu młodych ludzi wciąż wyjeżdża za granicę, żeby tam uzbierać na mieszkanie. Dlaczego nie mają na to szans w Polsce? Ja wyjeżdżałem zarabiać na Zachód w latach 90., jako młody chłopak. Minęło 30 lat, a młodzi wciąż muszą wyjeżdżać by żyć godnie. Tak dalej być nie może! Prawo do mieszkania gwarantuje nam wszystkim artykuł 75. polskiej Konstytucji. Ja traktuje konstytucję bardzo poważnie! Wartością nadrzędną dla mojej grupy politycznej w PE jest zapewnienie każdemu godnego życia. Stoimy więc na straży odpowiedniej polityki socjalnej w pracach parlamentarnych.
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                    Równość i tolerancja 04

                    Państwo demokratyczne, sprawiedliwe, oparte na zasadach równości i praworządności – to Polska jakiej pragniemy. Chcemy, aby wszyscy czuli się we własnym kraju bezpiecznie i godnie, a instytucje publiczne działały w sposób przejrzysty, przyjazny i partycypacyjny. Nasze społeczeństwo potrzebuje zrównania wynagrodzeń kobiet i mężczyzn, przeciwdziałania przemocy wobec kobiet, zapewniania kobietom bezpieczeństwa seksualnego i reprodukcyjnego, ochrony prawno-karnej przed dyskryminacją osób ze środowiska LGBT, a także specjalnych praw służących aktywizacji osób niepełnosprawnych. W Komisji FEMM zajmuję się właśnie powyższymi tematami starając się, aby WSZYSTKIM żyło się lepiej.
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                    Ochrona zdrowia na europejskim poziomie 05

                    W centrum mojej wizji o Unii Europejskiej jest człowiek i jego codzienne problemy. Pragnę wprowadzenia jednolitych standardów opieki zdrowotnej w UE. Każda obywatelka i każdy obywatel Unii będą̨ mogli korzystać́ z opieki zdrowotnej w każdym kraju na równi z jego obywatelami, bez wyrabiania dodatkowych kart czy zaświadczeń́. W lipcu 2020 r. portal VOTEWATCH uznał mnie najbardziej wpływowym Europosłem w dziedzinie zdrowia.
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                    Grupa Socjalistów i Demokratów (S&D)


                    

                        Grupa Postępowego Sojuszu Socjalistów i Demokratów, której jestem członkiem, jest drugą co do wielkości siłą polityczną w Parlamencie Europejskim, reprezentowaną przez 146 eurodeputowanych. Do głównych założeń i celów S&D należy przede wszystkim: zapewnianie powszechnego dobrobytu społecznego i wyrównanie szans przy jednoczesnym poszanowaniu ograniczonych zasobów naszej planety.


                        
                            
                                Dowiedz się więcej!
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                    Staże


                    

                        Chcielibyście zdobyć cenne doświadczenie zawodowe w Parlamencie Europejskim? Staż pozwoli Ci z bliska przyjrzeć się pracy instytucji europejskich oraz Parlamentu Europejskiego, ważnego forum podejmowania decyzji i debat politycznych na szczeblu UE. Staże im. Roberta Schumana organizowane są w wielu różnych dziedzinach, takich jak polityka wewnętrzna i zewnętrzna UE, prawo, wielojęzyczność, administracja, infrastruktura i logistyka, komunikacja czy IT. Parlament Europejski zapewnia wszystkim równe szanse; zachęca wszystkich zainteresowanych do zgłaszania swojej kandydatury bez względu na płeć, orientację seksualną, środowisko kulturowe, etniczne lub religijne czy niepełnosprawność. W razie potrzeby zakwalifikowanym kandydatom z niepełnosprawnością oferowane są niezbędne udogodnienia.


                        
                            
                                Więcej informacji
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                    Nawiążmy kontakt


                    Spotkajmy się


                    

                        

                        

                        

                        

                        *Administratorem danych osobowych jest Biuro Poselskie Posła do Parlamentu Europejskiego Roberta Biedronia z siedzibą w Warszawie, przy ul. Puławskiej 1/51, 02-515 Warszawa.
                            Dane będą przetwarzane wyłącznie w celu kontaktu z osobą wypełniającą powyższy formularz. Podstawą przetwarzania danych jest dobrowolna zgoda udzielona poprzez wypełnienie i przesłanie danych zawartych w formularzu. Wyrażenie zgody jest niezbędne do podjęcia kontaktu. Dane przetwarzane będą do czasu udzielenia odpowiedzi oraz przez okres przechowywania przez Biuro archiwów poczty elektronicznej, ale nie dłużej niż 3 lat. Osoba, której dane przetwarzamy ma prawo do cofnięcia zgody na przetwarzanie dotyczących jej danych w każdym czasie, wyrażenia sprzeciwu co do określonego sposobu przetwarzania danych, uzyskania informacji, czy i jakie dotyczące jej dane są przetwarzane jak również wniesienia skargi do organu nadzorczego, którym w Polsce jest Prezes Urzędu Ochrony Danych Osobowych (www.uodo.gov.pl). Dane nie są przekazywane innym podmiotom, z wyłączeniem podmiotów zajmujących się hostingiem poczty elektronicznej Biura. Realizacja uprawnień opisanych powyżej możliwa jest poprzez kontakt z administratorem z wykorzystaniem adresu e-mail biuro[at]robertbiedron.pl.
                            
                            
                        

                        

                    




                    

                        
                            
                                Warszawa

                                ul. Puławska 1/51

                                02-515 Warszawa

                            


                            
                                Krosno

                                ul. Franciszkańska 10/2

                                38-400 Krosno

                            


                        




                    


                

            


        


        

        

            
                [image: ]
                [image: ]
                [image: ]
            

            mostbet azerbaycan az
                [image: ]
                [image: ]
                [image: ]
                [image: ]
                [image: ]

            

            
                
                    DLA MEDIÓW

                
            


            Projekt i wykonanie: Kacper Malinowski


            
                

                

                

            


        

    


    

    

    

    

    

    
    

